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ZÁPIS ZE ZASEDÁNÍ AKADEMICKÉHO SENÁTU VUT 

Č. 4/2020 (329) 

 
Datum a čas konání: 26. května 2020 v 9:00 hodin 

Místo konání: Rektorát VUT, Microsoft Teams 

Přítomni: viz hlasovací listiny (celkem 24 senátorů) 

Omluveni: Beneš/FAST, Musilová/FP, Homola/FaVU 

Hosté: rektor Štěpánek, kvestor Janíček, kancléř Gregorek, prorektorka Režňáková, 
prorektoři Doupovec, Grmela, Hirš, Hruška, vedoucí OMVV Ing. Herrman-
nová, tisková mluvčí Mgr. Koudelová 

Omluveni: - 

PROGRAM JEDNÁNÍ: 

1. Zahájení zasedání a určení skrutátorů 
2. Schválení programu zasedání AS VUT 
3. Schválení Zápisu ze zasedání AS VUT č. 3/2020 ze dne 28. 4. 2020 
4. Informace vedení VUT 
5. Informace z Rady vysokých škol – viz rozeslané dokumenty (RNDr. Popela) 
6. Informace o činnosti SK AS VUT 
7. Ekonomické záležitosti  

 Rozpočet VUT v Brně pro kalendářní rok 2020 
 Majetkoprávní záležitosti 
 Další ekonomické záležitosti 

8. Výroční zpráva o hospodaření VUT v Brně za rok 2019 
9.   Pedagogické záležitosti  

 Doplnění podmínek pro přijetí ke studiu pro akademický rok 2020/2021 v navazujících magisterských 
studijních programech „Realitní inženýrství, Expertní inženýrství v dopravě a Řízení rizik technických 
a ekonomických systémů“ na ÚSI VUT 

 Zpráva o hodnocení výuky v magisterských studijních programech na Ústavu soudního inženýrství 
v zimním semestru akademického roku 2019/20 

 Dodatek ke Směrnici č. 15/2019 Podmínky pro přijetí ke studiu pro akademický rok 2020/2021 v baka-
lářském studijním programu „Sportovní technologie“ na jehož uskutečňování se podílí – přijetí ke studiu 
na základě prominutí přijímací zkoušky 

 Hodnocení kvality výuky studenty CESA VUT v Brně ve studijním programu Sportovní technologie 
v zimním semestru 2019–2020 

 Žádost o prodloužení stávající akreditace studijního programu CEITEC – předložení 
 Další pedagogické záležitosti  

10. Pravidla Interního fondu studentské podpory VUT v Brně pro r. 2020 

11. Legislativní záležitosti 
 Mzdový řád VUT – předložení 

12.  Záležitosti komise pro tvůrčí činnost AS VUT 
 Další záležitosti tvůrčí činnosti  

13. Různé  
 Příprava voleb do AS VUT pro funkční období listopad 2020 až listopad 2023 
 Různé  

 



 

2 / 24 

 
1. ZAHÁJENÍ ZASEDÁNÍ A URČENÍ SKRUTÁTORŮ 
 
Dnešní distanční zasedání AS VUT zahájil předseda AS Hanáček v 9:00 hodin. Úvodem přivítal 
rektora Štěpánka, prorektorku Režňákovou, prorektory Doupovce, Grmelu, Hirše a Hrušku, kancléře 
Gregorka, vedoucí OMVV Ing. Herrmannovou a tiskovou mluvčí Mgr. Koudelovou, přítomné členy 
AS VUT a ostatní účastníky zasedání.  

Dále doc. Hanáček sdělil, že i když se situace v ČR týkající se pandemie onemocnění koronavirem-
Covid-19 od minulého zasedání AS výrazně zlepšila a v ČR probíhají rozvolňovací opatření, dle 
domluvy se členy EK AS VUT na posledním zasedání této komise a se členy vedení VUT vzhledem 
ke stále přísným epidemiologickým opatřením, dnešní jednání AS VUT ještě probíhá prostřednictvím 
videokonference Microsoft Teams. Příští zasedání AS VUT již bude zřejmě probíhat prezenčně. Doc. 
Hanáček na dnešním zasedání zrekapituloval členům AS VUT technický postup při dnešním hlaso-
vání a poté podal návrh na schválení usnesení AS týkající se určení skrutátorů – stejně jako minule 
navrhl Ing. Bradáče a doc. Steinbauera, kteří ovládají IS Microsoft Teams.  
 
Návrh usnesení AS č. 1: 
Akademický senát VUT schvaluje jako skrutátory Ing. Bradáče a doc. Steinbauera.  
Hlasování: pro – 23 hlasů, proti – 0 hlasů, zdržel se hlasování – 0 hlasů. 
 
 

2. SCHVÁLENÍ PROGRAMU ZASEDÁNÍ 

Předseda AS doc. Hanáček podal návrh na schválení výše uvedeného programu zasedání AS VUT, 
který byl od rozeslání pozvánky postupně doplněn o nově vložený bod 6. Informace o činnosti SK 
AS VUT, který na minulém zasedání AS navrhla místopředsedkyně SK AS VUT, dále o předložení 
Mzdového řádu VUT (viz bod 12. Legislativní záležitosti) a o žádost o prodloužení stávající akre-
ditace studijního programu CEITEC (viz bod 9. Pedagogické záležitosti). V tomto znění byl program 
dnešního zasedání AS VUT schválen.  
 
Návrh usnesení AS č. 2: 
Akademický senát VUT schvaluje výše uvedený program dnešního zasedání AS VUT.  
Hlasování: pro – 22 hlasů, proti – 0 hlasů, zdržel se hlasování – 0 hlasů. 
 
 

3. SCHVÁLENÍ ZÁPISU ZE ZASEDÁNÍ AS VUT Č. 3/2020 ZE DNE 28. 4. 2020 
 
Doc. Hanáček sdělil, že Zápis ze zasedání AS VUT č. 3/2020 ze dne 28. 4. 2020 byl rozeslán všem 
členům AS VUT e-mailem dne 20. 5. 2020. Dne 23. 5. 2020 zaslal rektor Štěpánek své připomínky 
k tomuto zápisu, které tajemnice AS J. Cardová ihned zapracovala a poté upravenou verzi zápisu 
rozeslala všem členům AS VUT.  

Doc. Steinbauer na dnešním zasedání AS upozornil, že zaslaný zápis rozeslaný v příloze e-mailu 
dne 23. 5. má v části 4. Informace vedení VUT na začátku zabělený drobný text, který se ale zobra-
zuje pouze při zadání „Zobrazit vše Ctrl 8“, to by mělo být opraveno / vymazáno. Po krátké diskusi 
bylo konstatováno, že tento ukrytý text bude vymazán a členové AS VUT obdrží opravenou verzi. 
Dle názoru doc. Steinbauera ale tato drobná technická chyba nebrání schválení zápisu. Doc. Haná-
ček poté podal návrh na schválení níže uvedeného návrhu usnesení.  
 
Návrh usnesení AS č. 3: 
Akademický senát VUT schvaluje Zápis z jednání AS VUT č. 3/2020 ze dne 28. 4. 2020 – verzi 
rozeslanou členům AS VUT e-mailem dne 23. 5. 2020. 
Hlasování: pro – 24 hlasů, proti – 0 hlasů, zdržel se hlasování – 0 hlasů. 
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4. INFORMACE VEDENÍ VUT 
 
➢ Rektor Štěpánek 

▪ Strategie VUT 2030: Vedení VUT modifikovalo po diskuzi s fakultami/součástmi Strategii VUT 
2030, na základě podkladů od garantů jednotlivých cílů. Zpracováno 5 hlavních cílů F/S pro r. 
2020, zpracovány místy perfektní, konkrétní. Všem F/S, kterých se to týká, budou zaslány názory 
vedení VUT s možnou žádostí o dopracování.  

▪ Mzdový řád VUT bude předložen AS VUT ke schválení, součástí návrhu je vypořádání připomí-
nek vznesených k poslední verzi návrhu a důvodová zpráva, členové AS VUT obdrží tento návrh 
po zasedání AS VUT / v průběhu dneška / zítřka. Cílem je schválení Mzdového řádu VUT tak, 
aby mohl být implementován na VUT od 1. 12. 2020.  

▪ Výstup z diskuse rektora s ředitelkou KaM: V souvislosti s opatřeními během nouzového stavu 
došlo a stále dochází k významným finančním ztrátám. V souvislosti s nasmlouvanými opravami 
a dalšími smluvními závazky vznikla nutnost stěhování studentů na jiné bloky. Závěry: Bude vy-
dána jednoznačná informace pro studenty na kolejích, která se bude měnit pouze v případě, že 
dojde k významným změnám v ČR anebo v zahraničí, odkud má VUT studenty. Cílem vedení 
VUT je studenty zbytečně nepřesouvat, je ale nutné dodržet smluvní závazky, např. uvolnění 
bloku A03 pro stavební úpravy, jinak z nich vyplynou sankce pro VUT. Bude vydána úplná a po-
kud možno stručná informace ke stěhování na kolejích. Ekonomika a rozpočet KaM – aktualizuje 
kvestor (ve spolupráci s ředitelkou KaM) a předloží AS VUT. Je nutné zpracovat přehled a pokud 
možno sjednotit harmonogram F/S ohledně SZZ, zkouškového období, apod. Podrobně byla 
problematika KaM řešena na schůzce rektora, kvestora, ředitelky KaM a prorektora Doupovce 
dne 19. 5. 2020.    

▪ Informace o jednání o KaM a ubytování studentů konané dne 19. 5. 2020: Blok A03 se musí 
vystěhovat, aby bylo možno provést rekonstrukci. Smlouvy, které byly uzavřeny na konci roku 
2019 a dříve, musí být dodrženy, aby VUT nemuselo platit sankce. Prioritou jsou studenti končí-
cích ročníků, aby nebyli rušeni při zakončování školy; přednostně jim bylo nabídnuto umístění 
v bloku A02. F/S na KR požádány o zaslání harmonogramu, aby bylo možno predikovat volná 
místa a přesuny, vše zveřejněno na webu VUT a KaM.  

▪ Blíží se doba, kdy koronavirus COVID-19 doznívá, VUT zpracovalo různá doložení toho, co 
v průběhu období pandemie VUT udělalo – zasláno na MŠMT a ČKR.  

▪ Jednání rektorů technických VŠ (T8) týkající se M17+: V rámci implementace M17+ vznikla ko-
munikace směrem k premiéru Babišovi, kterou inicioval J. Hanák, prezident Svazu průmyslu 
a dopravy, jenž premiérovi zaslal dopis ve smyslu, že implementace M17+ nepodporuje konku-
renceschopnost průmyslu. Svými dopisy jej následně podpořilo 7 členů RVVI, rektoři T8 a další. 
Výše uvedené tvrzení rozporovali rektoři MU, UK a UPOL. Dnes se koná jednání RVVI, rektor 
bude informovat AS VUT o výsledku jednání.  

▪ SIEMENS – smlouva o spolupráci v oblasti podpory akademických pracovníků: V souvislosti se 
změnami ve vnitřní struktuře společnosti Siemens dochází k přesunu některých aktivit z centrální 
úrovně na úroveň jednotlivých organizačních jednotek, resp. společností, skupiny Siemens. Mezi 
takovéto aktivity patří i oblast spolupráce s univerzitami. Z toho důvodu Ing. Palíšek žádá o ukon-
čení spolupráce na programu podpory akademických pracovníků založené na Smlouvě o spolu-
práci, kterou Siemens, s.r.o. a VUT uzavřeli 30. 9. 2016, v její stávající podobě. VUT žádosti 
vyhoví. Siemens má nadále zájem ve vzájemné spolupráci pokračovat a dále ji rozvíjet. Kon-
krétní společné aktivity, jejich forma, rozsah a podmínky již však budou v zásadě dojednávány 
jednotlivými organizačními jednotkami skupiny Siemens samostatně. 

▪ Home Office na VUT: Do 31. 5. 2020 platí na Rektorátě VUT podepsané dohody o Home office 
(HO). Za činnost odborů odpovídají vedoucí a garantují jejich funkčnost. Vedení VUT a F/S od-
souhlasilo jednotné ukončení HO na celém VUT k 31. 5. 2020. Od 1. 6. je HO legitimní nástroj, 
který lze používat, ale ne paušálně tak, jako tomu bylo od 03/20, pouze individuálně, a to jen 
v odůvodněných případech. Rektor požádal vedení fakult a součástí VUT, na kterých byly pode-
psány dohody s pozdějším datem ukončení HO než 31. 5., aby vydalo doporučení, kterým se 
HO ukončuje k 31. 5. 2020.  
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▪ Žádost o podporu/JIC, Konference FABX: Na konferenci FABx se každý rok setkají členové Fab-
Labůz celého světa, aby sdíleli, diskutovali, spolupracovali a rozvíjeli komunity s nejrůznějším 
lokálním i globálním zaměřením s tématem digitální výroby, inovací a technologií. Letos se měl 
konat již 16. ročník konference v kanadském Montrealu, který se však kvůli pandemické situaci 
o rok odložil a nahradila jej celosvětová online konference. Konference FABx v Evropě zatím 
byla pořádána pouze v Amsterdamu, Barceloně a Toulouse/Paříži. JIC ji chce v roce 2024 přivést 
do Brna a Prahy. Konference se pořádá pod záštitou FabFoundation; JIC věří, že jde o důležitý 
prvek, který pomůže po dobu 4 let akcelerovat rozvoj Maker Movementu v ČR. Více informací 
zde: www.fab2024.cz . Požadavek JIC na VUT: Bezplatné poskytnutí prostor FEKT (společné 
prostory, cca 40 místností a parkoviště) na týden příprav a týden akce samotné v červenci 2024; 
Deklaraci podpory podpisem Letter of Support; Možnost využití ubytovacích a stravovacích ka-
pacit na PPV pro cca 1 000 lidí na týden v červenci 2024 (část si budou hradit sami účastníci, 
část konference). Požadavky byly prodiskutovány na jednání MKR, VUT by mělo být významným 
spolupořadatelem konference. Závěr: S podpisem Letter of Support a využitím ubytovacích 
a stravovacích kapacit za úhradu rektor (se souhlasem ředitelky KaM) souhlasí. K požadavku na 
bezplatné poskytnutí prostor se děkan FEKT na jednání KR vyjádřil také souhlasně. Kvestor 
vyjedná a definuje podmínky, za kterých je podpora ze strany VUT možná (zejména bezúplatné 
zapůjčení prostor).  

▪ Vyhodnocení 2. etapy soutěže Cena podnikavosti studenta – projekt „Pojď podnikat!“: Proběhlo 
dne 12. 5. 2020, rektor poděkoval za kvalitní prezentace, dobré nápady, zejména účastní-
kům/studentům, komisi a všem, kteří 1. ročník zajišťovali.  

▪ Jednání v Praze ve dnech 2. a 3. 9. 2020:    
o představení nového Strategického záměru MŠMT,   
o sdílení zkušeností s výukou a diskuzi budoucnosti vysokoškolského vzdělávání a výuky,  
o poznatky z distančního vzdělávání v průběhu pandemie covid-19 a jeho využití v době, kdy 

není prezenční výuka omezena. 
▪ CEITEC: Smlouva o spolupráci od 1. 1. 2021 se připravuje, byly sděleny hlavní teze přípravy 

smlouvy. 

Následovala krátká diskuse týkající se problematiky projednání a termínu implementace nového 
znění Mzdového řádu VUT v prosinci 2020, v níž vystoupili zejména doc. Steinbauer, RNDr. Popela 
a rektor Štěpánek. Členové AS VUT se dotazovali, jaký je důvod implementace nového Mzdového 
řádu VUT až v prosinci. Rektor Štěpánek sdělil, že tento termín vidí vedení VUT jako reálný, cílem 
je co nejdříve navýšit pracovníkům mzdové tarify, později, tj. v lednu probíhá uzávěrka ekonomic-
kých dat. VUT má velmi nízké mzdové tarify ve srovnání s jinými VŠ, a cílem je co nejdříve tento 
stav srovnat v rámci VŠ v ČR.  
 
➢ Prorektor Doupovec 

▪ Byla vydána novela Směrnice č. 73/2017 „Pravidla pro hodnocení vzdělávací činnosti studenty, 
absolventy VUT a zaměstnavateli“. 

▪ Po schválení ve VR VUT byla na NAÚ zaslána žádost o rozšíření institucionální akreditace VUT 
o další oblast vzdělávání „Umění“. 

▪ Po vyjádření Právního odboru Rektorátu byl fakultám doporučen postup ve věci organizace zá-
pisů v tomto roce. Zápisy lze v letošním roce provádět dvěma způsoby: 

o Osobně s dodržením hygienických pravidel,  
o Distančně pomocí dokumentu s úředně ověřeným podpisem uchazeče.  

▪ Některé F/S zvažují uspořádat v září promoce pro absolventy MSP (pro ty, kteří o to budou mít 
zájem). Stanovisko vedení VUT: Uspořádání promocí je v kompetenci F/S, ty však musí vzít 
v potaz všechny okolnosti, zejména aktuální epidemiologickou situaci. 

▪ Bude proveden „Celouniverzitní socioekonomický výzkum doktorských studijních programů Vy-
sokého učení technického v Brně“ jako iniciativa pro podporu institucionální akreditace 
a zejména zmapování motivace uchazečů a studentů PhD ke studiu na VUT v Brně. Podklad 
bude sloužit i pro evaluaci VaV v souvislosti s implementací M17+.  

▪ Distanční vzdělávání (jehož speciálním případem je online studium) probíhalo na VUT v období 
zákazu osobní přítomnosti studentů ve výuce, F/S zvažují tento typ vzdělávání pro zahraniční 

http://www.fab2024.cz/
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studenty (zejména pro samoplátce), distanční studium může být zajímavé i jako zdroj příjmů. Má 
tedy smysl vážně se zabývat akreditací distanční formy studia. Prorektor v této souvislosti upo-
zorňuje na následující skutečnosti: 

o Distanční výuka je možná pouze ve dvou případech: 
Případ 1: studijní program je akreditovaný v distanční formě studia. 
Případ 2: podle zákona „lex specialis“ lze uskutečňovat distanční výuku v průběhu kalen-
dářního roku 2020 (i když daný studijní program není akreditovaný v distanční formě stu-
dia).  

o Pokud tedy F/S hodlají nabízet SP v distanční formě zahraničním studentům, tak musí 
být tento SP akreditovaný v distanční formě studia. Toto momentálně nesplňuje žádný 
studijní program VUT. 

o VUT jako nositel institucionální akreditace má právo v příslušných oblastech vzdělávání 
schvalovat si studijní programy ve všech formách, tedy i v distanční formě studia.  

o Další informace jsou uvedeny v příloze zápisu z jednání KR 19. 5. 2020.  
▪ Podle § 27 zákona o VŠ musí existovat „výroční zpráva o činnosti fakulty“ a „výroční zpráva o 

hospodaření fakulty“ jako dva samostatné dokumenty, přičemž obě tyto výroční zprávy schvaluje 
AS fakulty. V rozhodnutí o udělení institucionální akreditace VUT je uvedeno že „na fakultách 
nejsou vydávány výroční zprávy o hospodaření, přičemž výroční zprávy o činnosti obsahují jen 
velmi málo informací o hospodaření“. NAÚ v této souvislosti požaduje „připravovat, schvalovat a 
zveřejňovat výroční zprávy o hospodaření fakult“.  Děkani byli požádáni o dodání schválené vý-
roční zprávy o hospodaření fakulty za rok 2019 do 30. 6. 2020. 

 
 
➢ Prorektor Grmela 

▪ Provedena revize zprávy MEP podle připomínek MŠMT, byla odeslána vše členům MEP ke stu-
diu. MŠMT vydalo nový harmonogram, zatím do 30. 11. 2020 návštěva na místě. Zatím termín 
nelze naplánovat. 

▪ RIV – do poloviny května byly odeslány, respektive po dotazu poskytovatelů opraveny výsledky 
VaV za rok 2019 do RIV.  

▪ Výsledky na rozdělení DKRVO zaslány předsedovi EK a proděkanům k vyjádření.   
▪ Informace z Oddělení hodnocení Úřadu vlády (ÚV) na kolize v názvech organizačních jednotek. 

V afiliaci výsledků je třeba uvádět název přesně podle Statutu VUT. V této souvislosti  požadavek 
na opravu v IS Apollo.  

▪ Vyhlášena další soutěž DELTA TAČR – 2. veřejná soutěž programu DELTA2. Deadline soutěže 
je 15. 7. 2020. Odbor projektové podpory připravil výtah z výzvy.  Vše zasláno na F/S  VUT.  

▪ Snaha v co nejkratším termínu zorganizovat zasedání VR VUT, během června se členové vyjád-
řili negativně, další termín, který je z hlediska účasti prověřován je 11. 9. 2020. 

▪ Z F/S zaslat text schválených Autoevalučních kritérií pro habilitace a jmenovací řízení, tam kde 
neproběhlo, je požadován harmonogram, jak bude řešeno. 

▪ Závěrečné oponentury projektů NPU 1 SIX 26.5. a AdMaS se uskuteční 10. 6. 2020.  
 
 
➢ Prorektor Hirš 

▪ Erasmus+ – prodloužení stávajícího projektu KA103: Na minulém AS VUT bylo sděleno, že VUT 
nebude využívat možnost prodloužení grantu Erasmus+ pro AR 2020/2021. Předpoklad byl, že 
se s ohledem na COVID-19 nebudou upravovány koeficienty pro rozdělování financí na další 
období. OZV zjistil novou zásadní informaci týkající se přidělování grantu, kdy má dojít k výraz-
nému snížení koeficientu pro výjezdy zaměstnanců do zahraničí. To by VUT zkomplikovalo situ-
aci, kdy by s největší pravděpodobností nebylo možné finančně podpořit výjezdy zaměstnanců 
tak jako doposud. Ze dvou nabízených možností: prodloužit o 8 měsíců nebo prodloužit o 12 
měsíců, VUT požádalo o prodloužení o 12 měsíců, tedy do 30. 9. 2021. F/S byly požádány 
o prověření, které plánované a nerealizované mobility a které náhradní mobility bude možné 
v prodlouženém období do 30.9.2021 zrealizovat. Případné nové mobility budou řešeny v rámci 
výběrového řízení, které právě probíhá na AR 2021/2022 do konce května 2020. 
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▪ Výzva Aliance center pro mezinárodní vztahy: VUT se připojilo k výzvě Aliance center pro mezi-
národní vztahy, ve které komentuje rizika spojená s omezením příjezdu zahraničních studentů 
na české vysoké školy do budoucího akademického roku 2020/2021 (víza, ubytování, proces 
žádostí, pravidla pro cestování, apod.). Dokument bude Aliancí předán do rukou předsedy České 
konference rektorů, prof. Petra Skleničky. Konečným adresátem jsou vybraní členové vlády ČR. 

▪ Petice CESAER: Univerzitní síť CESAER zareagovala peticí na neschválený rozpočet EU oblasti 
Horizon Europe a programu Erasmus+ pro další období 2021-2027. VUT se připojilo k cca 150 
institucím, které petici podepsalo. Dále jako přípravu na efektivní obhajobu požadavků členů sítě 
CESAER v případě škrtů a nenavýšení rozpočtu EU pro období 2021-2027 vytvořil CESAER 
pracovní online dotazník, kde vyzývá své členy ke sdílení zkušeností zaměřené na Horizon 2020 
a Erasmus+. F/S byly vyzvány k zaslání připomínek do dotazníku. Na druhou polovinu června je 
plánováno na VUT online pracovní setkání s představitelem CESAER.  

▪ Zájem zahraničních studentů o studium na VUT: Z informací k 04/2020 na portálech: Study in 
the Czech Republic, Keystone, výsledků dotazníku zrealizovaném Educations.com na téma vlivu 
COVID – 19 na studium v zahraničí a dalších materiálů vyplývá, že i přes epidemii COVID -19 
trvá zájem zahraničních studentů o studium na VUT. Z materiálů také vyplývá, že studenti vý-
razně preferují online studium, které nabízí velké množství prestižních zahraničních univerzit. 
S tím souvisí plánovaná akce MŠMT: 
Dny vzdělávací činnosti vysokých škol  
Konference 2.- 3. září 2020 bude kromě úvodního bloku, který představí aktuální strategie pro 
vzdělávání (Strategický záměr ministerstva pro oblast vysokých škol, Strategie internacionali-
zace, Strategie vzdělávací politiky, OP Jan Amos Komenský), obsahovat zejména následující 
prakticky zaměřené bloky: 
• diskuze k implementaci cílů Strategického záměru (internacionalizace, rozvoj kompetencí, 

flexibilní formy vzdělávání, doktorské studium); 
• distanční vzdělávání – zkušenosti z pandemie covid-19 a jak dál; 
• “zaměřeno na studenty” - student centred learning, ECTS, Rámec kvalifikací; úspěšnost 

studentů; 
• výsledky CRP projektů zaměřených na výuku; 
• workshopy s laureáty Ceny ministra školství, mládeže a tělovýchovy za vynikající vzdělá-

vací činnost na vysoké škole. 
OZV na základě nových informací bude v září aktualizovat akční plán  pro realizaci strategie 
internacionalizace. 

 
 
➢ Prorektor Hruška 

▪ Nemá žádné nové informace. 
 
 
➢ Prorektorka Režňáková 

▪ Průběžné informace o řešení projektů úprav IS:  
o V rámci projektu implementace vědeckého identifikátoru ORCID do IS VUT byla zahájena 

certifikace ze strany společnosti ORCID. Po jejím úspěšném ukončení, bude pro zaměst-
nance spuštěna nejdříve jen možnost založení si ORCID, pak i importu dat z IS VUT do 
ORCID. Spuštění očekáváme v letních měsících.  

o V rámci projektu přípravy SHAP došlo k posunu harmonogramu z důvodu nutnosti zabezpe-
čení distanční formy komunikace. Kromě programovacích prací probíhají také průběžné kon-
troly připravenosti IS k využívání dat, vztahujících se k akademickým pracovníkům. V této 
souvislosti byly identifikovány problémy s nevyplněnými OR a RSP, vyplynula nutná úprava 
v modulu projekty, absence evidence komisí pro HaPŘ. V souvislosti s tím vznikají dílčí pro-
jekty na úpravu IS a výzvy na doplňování dat ze strany F/S. Cílem je, aby se maximálně 
využívala data evidovaná v IS pro jiné účely, než je hodnocení AP.   

https://www.osu.cz/aliance-center-pro-mezinarodni-vztahy/
https://www.osu.cz/aliance-center-pro-mezinarodni-vztahy/
https://www.cesaer.org/
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▪ Finalizuje příprava Dodatku ke Zprávě o zajišťování a vnitřním hodnocení kvality na VUT za rok 
2019. Nově zpráva sleduje zpravidla čtyřletý časový horizont ve vývoji hodnoceného ukazatele. 
Po schválení v RVH bude předložena ke schválení v AS VUT.   

▪ Byla schválená směrnice upravující systém řízení rizik na VUT. Tento týden bude předložena 
k podpisu rektora a zveřejněna. Směrnice nově definuje pozici garanta rizika, který odpovídá za 
přípravu opatření k minimalizaci rizika, dále bylo definováno tzv. nevýznamné riziko (bagatelní) 
dle výše finančního dopadu, které zjednodušuje přístup k řízení tohoto typu rizika.  

▪ Byla zveřejněna výzva k předkládání návrhů na Cenu ministra školství, mládeže a tělovýchovy 
za mimořádné výsledky výzkumu, experimentálního vývoje a inovací. Návrh předkládá statutární 
orgán nebo zástupce příjemce podpory výzkumu, experimentálního vývoje a inovací poskytnuté 
MŠMT zasláním elektronických dokumentů prostřednictvím datové schránky do 30. září 
2020. Detaily viz: http://www.msmt.cz/vyzkum-a-vyvoj-2/xyz?highlightWords=cena+ministra 

 
 
➢ Tisková mluvčí Mgr. Koudelová 

▪ Monitoring – viz příloha k zápisu.  
 
 
➢ Informace vedoucí OMVV Ing. Herrmannové 

▪ Noc vědců: Evropská komise posunula termín konání Noci vědců 2020 z 25. 9. na 27. 11. 2020. 
Všechny fakulty a součásti s posunutím termínu na listopad souhlasí. Evropská komise také při-
spěje na konání Noci vědců v ČR částkou 150 tis. EUR.  Počítáme s dodržením hygienických 
opatření, dle aktuální situace, jaká bude na podzim. 

▪ Veletrhy: Mezinárodní strojírenský veletrh a veletrhy Gaudeamus. Vedení Veletrhů Brno se ob-
rátilo na vládu ČR s žádostí o vyjmutí veletrhů ze zákazů hromadných akcí, stanovení provedi-
telných opatření a restart veletrhů od konce srpna. 

 
 
➢ Kancléř Gregorek 

▪ Jeho body zmínil rektor Štěpánek.  

 

 
5. INFORMACE Z RADY VYSOKÝCH ŠKOL 
 
Aktuální informace z oblasti působení Rady vysokých škol v době situace ve stávajícím stavu v ČR 
týkajícím se nákazy koronaviru COVID-19 i nadále průběžně rozesílal člen Předsednictva RVŠ 
RNDr. Popela všem členům AS VUT. 

RNDr. Popela na dnešním zasedání AS VUT sdělil, že od posledního zasedání AS se stav pandemie 
koronaviru COVID-19 podstatně zlepšil a většina omezení se již postupně uvolňuje. RNDr. Popela 
poslal průběžně několik zpráv z grémií, mezitím přišla informace o novém termínu zasedání Sněmu 
RVŠ – původní termín 12. 5. 2020 byl přesunut na 17. 9. 2020. Dále byl zaslán RVŠ k připomínko-
vání návrh novely zákona č.130/1992 Sb. týkající se VaV, předpokládá, že rektor Štěpánek a pro-
rektor Grmela se tomuto návrhu věnují.  

Ing. arch. Nicol Galeová, která je členkou pracovní komise RVŠ pro umělecké VŠ, informovala o dis-
kuzích v rámci pracovní skupiny Umělecké VŠ na téma certifikace RUV – sběru dat v roce 2019. 
Zpřístupnění záznamů certifikátorům a zahájení certifikace proběhlo dne 1. 4. 2020. Odevzdání vý-
sledků certifikace bylo plánováno na 6. 5. 2020 a zpřístupnění výsledku pak 7. 5. 2020. Členové 
pracovní skupiny RVŠ sledují dále téma FUČ, debaty o vývoji a potenciálu do dalších let dle jednot-
livých oborů.  
 
Zápisy z jednání Sněmu RVŠ jsou uvedeny na adrese:  
http://www.radavs.cz/zaznamy-ze-snemu-rady-vs/ 

http://www.msmt.cz/vyzkum-a-vyvoj-2/xyz?highlightWords=cena+ministra
http://www.radavs.cz/zaznamy-ze-snemu-rady-vs/
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Zápisy z jednání Předsednictva RVŠ jsou uvedeny na adrese:  
http://www.radavs.cz/zaznamy-z-predsednictva-rady-vs/  

Hlavní stránka RVŠ: http://www.radavs.cz/ .  
 
 

6. INFORMACE O ČINNOSTI STUDENTSKÉ KOMORY AS VUT 
 
Předsedkyně SK AS VUT Ing. Kruljacová informovala o činnosti SK AS VUT od minulého zasedání 
AS VUT: 

▪ SK AS projednala a aktualizovala Pravidla Interního fondu studentské podpory pro rok 2020, 
která byla předložena AS VUT. V případě schválení se spustí přihlašování studentů do 1. kola. 

▪ Výjezdní zasedání SK AS VUT bylo přesunuto na 12. 6.–14. 6. 2020, hosty budou mj. i předse-
dové fakultních SK AS a zástupci studentů za ČVUT a MUNI. 

▪ Ing. Kruljacová dále informovala o rekonstrukci webu SK AS zejména kvůli komunikaci a sbírání 
informací pro studenty – měl by být připraven v průběhu příštího měsíce. Bližší informace podá 
na dalším zasedání. 

 
 

7. EKONOMICKÉ ZÁLEŽITOSTI  
 

 Rozpočet VUT v Brně pro kalendářní rok 2020 
 
Kvestor Janíček předložil z pověření rektora Štěpánka model Rozpočtu VUT 2020 k projednání 
v AS, tento model obsahuje výpočtový model s tabulkami a grafy, které ukazují rozdělení normativ-
ních zdrojů. V modelu ještě nebyla doplněna data za VaV pro výpočet rozdělení motivační složky, 
která byla zatím očekávána od PR/VaV, v grafické části modelu dokumentován postup výpočtu roz-
dělení. Model byl rozeslán všem členům AS VUT e-mailem dne 5. 5. 2020 s tím, že bude postupně 
upřesňován v souvislosti s probíhajícími jednáními EK AS VUT. Kvestor Janíček ve svém komentáři 
k rozeslanému návrhu upozornil, že je potřebné vzít v úvahu skutečnost, která je popsána v Pravi-
dlech rozpočtu 2020 o Rozhodnutí MŠMT, že jde zatím jen o 90 % Příspěvku v ukazateli A+K, na 
konci grafické části uvedeny příslušné grafy zobrazující 100/90 % přidělení této části Příspěvku. 
Rozpočet KaM byl přiložen jen pro informaci, nebude zahrnut do fáze 1 při fázování schvalování 
rozpočtu. Od minulého zasedání AS VUT se uskutečnilo 10 zasedání EK AS VUT konaných 
distančně ve dnech 28. 4., 5. 5., 7. 5., 12. 5., 14. 5., 15. 5., 19. 5., 21. 5., 22. 5. a 25. 5. 2020. Těchto 
jednání EK se zúčastnili rektor Štěpánek a kvestor Janíček. EK AS VUT se zabývala kromě rozpočtů 
fakult také rozpočty VŠ ústavů a dalších součástí VUT v návaznosti na jejich aktuální činnosti. V této 
souvislosti byli v průběhu výše uvedených jednání EK přizváni a zúčastnili se zejména prorektorka 
Režňáková, prorektoři Grmela a Hruška, ředitel CVIS Ing. Marušinec, ředitelka KaM Vlčková a dále 
vedoucí Odboru Spisové služby Mgr. Sedlický. EK AS VUT přijala na svých zasedáních níže uve-
dená usnesení.  
 
Jednání EK AS VUT 5. 5. 2020: 

Jedno přijaté usnesení EK AS VUT se týkalo doporučení AS VUT ke kladnému vyjádření k uzavření 
smlouvy o zřízení věcného břemene – viz bod týkající se Majetkoprávních záležitostí. Další usnesení 
EK AS VUT týkající se projednávaného návrhu rozpočtu EK AS VUT zatím nepřijala.  
 
Jednání EK AS VUT 7. 5. 2020: 

Usnesení EK AS VUT č. 1 ze dne 7. 5. 2020: 
EK AS VUT pověřuje svého předsedu, aby požádal vedení VUT o zaslání dalších aktualizovaných 
tabulkových podkladů rozpočtu VUT pro rok 2020 (např. motivační složka DKRVO a rozpočty dalších 
součástí). Dále EK pověřuje předsedu EK, aby po obdržení a rozeslání rozpočtu CVIS členům EK 
pozval k projednávání příslušných bodů na jednání EK AS VUT 12.5.: 

http://www.radavs.cz/zaznamy-z-predsednictva-rady-vs/
http://www.radavs.cz/
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- od 10:30 hod ředitele CVISu Ing. Marušince a prorektora prof. Hrušku a zároveň požádal pana 
ředitele CVISu o (tradiční) podklad zdůvodňující položky v rozpočtu VUT spojené s CVISem (viz 
rozpočet CVIS, CP, INV aj.); 
- následně Mgr. Sedlického; 
- následně pror. Grmelu. 
Hlasování: pro – 14 hlasů, proti – 0 hlasů, zdržel se hlasování – 0 hlasů. 
 
Jednání EK AS VUT 12. 5. 2020 – bez usnesení.  
 
Jednání EK AS VUT 14. 5. 2020:  

Usnesení EK AS VUT č. 2 ze dne 14. 5. 2020: 
EK AS VUT nedoporučuje zařazení pořízení software Origin Pro a ArcGIS do rozpočtu VUT z dů-
vodu nezjištění zájmu součástí a nejasnosti vztahu vzhledem k existujícím licencím na VUT. 
Hlasování: pro – 13 hlasů, proti – 0 hlasů, zdržel se hlasování – 0 hlasů. 

Usnesení EK AS VUT č. 3 ze dne 14. 5. 2020: 
EK AS VUT projednala rozpočet centralizovaných prostředků spisové služby, souhlasí s navrženým 
krácením. EK AS VUT uvítala zodpovězení dotazů členů EK a doporučuje zvážit zapracování připo-
mínek z jednání EK. 
Hlasování: pro – 8 hlasů, proti – 0 hlasů, zdržel se hlasování – 3 hlasy. 
 
Jednání EK AS VUT 15. 5. 2020 – bez usnesení.  
 
Jednání EK AS VUT 19. 5. 2020 

Usnesení EK AS VUT č. 3 ze dne 19. 5. 2020: 
EK AS VUT v souvislosti s projednáváním rozpočtu VUT na rok 2020 a jeho investiční části sešit "1 
rozpocet 2020 průběžný vč.DO-18.5.2020.xlsx", list "malé INV akce_ODSOUHLASENÉ SK" ve verzi 
ze dne 18. 5. 2020, konstatuje, že ji projednala na předchozích jednáních EK a nemá další připo-
mínky. 
Hlasování: pro – 15 hlasů, proti – 0 hlasů, zdržel se hlasování – 0 hlasů. 

Usnesení EK AS VUT č. 4 ze dne 19. 5. 2020: 
EK AS VUT v souvislosti s projednáváním rozpočtu VUT na rok 2020 a jeho investiční části sešit "1 
rozpocet 2020 průběžný vč.DO-18.5.2020.xlsx", list  "velké opravy_ODSOUHLASENÉ SK" ve verzi 
ze dne 18. 5. 2020, konstatuje, že ji projednala na předchozích jednáních EK a nemá další připo-
mínky. 
Hlasování: pro – 15 hlasů, proti – 0 hlasů, zdržel se hlasování – 0 hlasů. 

Usnesení EK AS VUT č. 5 ze dne 19. 5. 2020: 
EK AS VUT v souvislosti s projednáváním rozpočtu VUT na rok 2020, k jeho investiční části sešit "1 
rozpocet 2020 průběžný vč.DO-18.5.2020.xlsx" list "INV vybavení a ostatní_POŽADAVK", řádky  44-
45 ve verzi ze dne 18. 5. 2020, konstatuje, že problematiku BMS podrobně projednala na předcho-
zích jednání EK, byly ji zodpovězeny všechny položené dotazy a nemá další zásadní připomínky, 
ale žádá sjednocenou prezentaci nákladů na tuto oblast napříč částmi rozpočtu a kontrolu možných 
duplicit. 
Hlasování: pro – 15 hlasů, proti – 0 hlasů, zdržel se hlasování – 0 hlasů. 
 
Jednání EK AS VUT 21. 5. 2020 

Usnesení EK AS VUT č. 1 ze dne 21. 5. 2020: 
EK AS VUT v souvislosti s projednáváním rozpočtu VUT na rok 2020, projednala rozpočet součásti 
CESA a doporučuje jej AS VUT k přijetí. Zároveň žádá vedení VUT o kontrolu správného objemu 
odvodu z mezd a verifikaci údajů na listě CP v excelovském souboru modelu rozpočtu. Rovněž 
doporučuje CESA usilovat o zvýšení zájmu studentů o sportovní aktivity na součástech, kde je zatím 
menší zájem. 
Hlasování: pro – 12 hlasů, proti – 0 hlasů, zdržel se hlasování – 0 hlasů. 
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Usnesení EK AS VUT č. 2 ze dne 21. 5. 2020: 
EK AS VUT v souvislosti s projednáváním rozpočtu VUT na rok 2020, projednala rozpočet součásti 
ICV (ve verzi platné k dnešnímu dni) a doporučuje jej AS VUT ke schválení. 
Hlasování: pro – 12 hlasů, proti – 0 hlasů, zdržel se hlasování – 0 hlasů. 

Usnesení EK AS VUT č. 3 ze dne 21. 5. 2020: 
EK AS VUT v souvislosti s projednáváním rozpočtu VUT na rok 2020, projednala rozpočet součásti 
VUTIUM (ve verzi platné k dnešnímu dni) a doporučuje jej AS VUT ke schválení. 
EK AS VUT bere na vědomí, že v souvislosti s plánovaným odpisem neprodejných skladových zásob 
publikací byla aktualizována pravidla pro budoucí sestavování edičního plánu. 
EK AS VUT doporučuje klást důraz na marketing již během plánování publikace. 
Hlasování: pro – 12 hlasů, proti – 0 hlasů, zdržel se hlasování – 0 hlasů. 

Usnesení EK AS VUT č. 4 ze dne 21. 5. 2020: 
EK AS VUT v souvislosti s projednáváním rozpočtu VUT na rok 2020, projednala rozpočet součásti 
ÚK (ve verzi platné k dnešnímu dni), vč. položek CP souvisejících s UK, a doporučuje jej AS VUT 
ke schválení. 
Hlasování: pro – 11 hlasů, proti – 0 hlasů, zdržel se hlasování – 0 hlasů. 

Usnesení EK AS VUT č. 5 ze dne 21. 5. 2020: 
EK AS VUT se seznámila se stavem fondů a hospodářskými výsledky prezentovanými v rámci roz-
počtu VUT a bere tyto informace na vědomí. 
Hlasování: pro – 10 hlasů, proti – 0 hlasů, zdržel se hlasování – 0 hlasů. 

Usnesení EK AS VUT č. 6 ze dne 21. 5. 2020: 
EK AS VUT se v rámci prezentace rozpočtu VUT seznámila s rozdělením rozvojových projektů 
a bere tyto informace na vědomí a doporučuje dále diskutovat náměty, které zazněly v diskusi. 
Hlasování: pro – 11 hlasů, proti – 0 hlasů, zdržel se hlasování – 0 hlasů. 

Usnesení EK AS VUT č. 7 ze dne 21. 5. 2020: 
EK AS VUT doporučuje uplatnění pravidla 90:10 při rozdělení a přidělení centralizovaných pro-
středků rozpočtu. Bere na vědomí sdělení kvestora, že toto pravidlo bude v případě, že tato situace 
nastane, přiměřeně a kvalifikovaně uplatňováno. EK AS VUT žádá, aby případný postup byl projed-
náván v AS VUT a EK AS VUT. Pokud bude tato situace reálná, kvestor předloží rozbor. 
Hlasování: pro – 13 hlasů, proti – 0 hlasů, zdržel se hlasování – 0 hlasů. 

Usnesení EK AS VUT č. 8 ze dne 21. 5. 2020: 
EK AS VUT v souvislosti s projednáváním rozpočtu VUT na rok 2020, projednala rozpočet součásti 
RE (ve verzi platné k dnešnímu dni) a doporučuje jej AS VUT ke schválení. 
Hlasování: pro – 11 hlasů, proti – 0 hlasů, zdržel se hlasování – 1 hlas. 
 
Před jednáním EK AS VUT dne 22. 5. 2020 rozeslal předseda EK RNDr. Popela všem členům AS 
VUT aktualizované tabulky Modelu rozpočtu (viz e-mail ze dne 21. 5. 2020). EK AS VUT dne 22. 5. 
2020 přijala níže uvedená usnesení.  
 
Jednání EK AS VUT 22. 5. 2020 

Usnesení EK AS VUT č. 1 ze dne 22.5. 2020: 
EK AS VUT v souvislosti s projednáváním rozpočtu VUT na rok 2020, k jeho investiční části sešit "1 
rozpocet 2020 průběžný vč.DO-18.5.2020.xlsx" list "INV vybavení a ostatní_POŽADAVK", řádky 24-
37 ve verzi ze dne 18. 5. konstatuje, že problematiku investic CVISu a souvisejících neinvestic po-
drobně projednala, vítá redukce navržené ředitelem CVISu a nemá další připomínky. 
Hlasování: pro – 9 hlasů, proti – 0 hlasů, zdržel se hlasování – 2 hlasy. 

Usnesení EK AS VUT č. 2 ze dne 22. 5. 2020: 
EK AS VUT bere na vědomí, že 21. 5. 2020 obdržela rozpočet vysokoškolského ústavu CEITEC a 
konstatuje, že se jím bude zabývat v rámci další fáze jednání o fázovaném rozpočtu VUT na rok 
2020 po zasedání AS VUT dne 26. 5. 2020.  
Hlasování: pro – 12 hlasů, proti – 0 hlasů, zdržel se hlasování – 0 hlasů. 
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Usnesení EK AS VUT č. 3 ze dne 22. 5. 2020: 
EK AS VUT bere na vědomí zapracování připomínek z diskuse ze dne 21. 5. 2020 do rozpočtu 
vysokoškolského ústavu CESA. 
Hlasování: pro – 12 hlasů, proti – 0 hlasů, zdržel se hlasování – 0 hlasů. 

Usnesení EK AS VUT č. 4 ze dne 22. 5. 2020: 
EK AS VUT v souvislosti s projednáváním rozpočtu VUT na rok 2020 projednala rozpočet vysoko-
školského ústavu ÚSI (ve verzi platné k dnešnímu dni) a doporučuje jej AS VUT ke schválení. 
Hlasování: pro – 12 hlasů, proti – 0 hlasů, zdržel se hlasování – 0 hlasů. 

Usnesení EK AS VUT č. 5 ze dne 22. 5. 2020: 
EK AS VUT na základě obsáhlé diskuse doporučuje realizaci položky Smith FX-30 manuální šicí 
stroj a zároveň pořízení audiovizuálního zařízení v rámci podpory umělecké tvůrčí činnosti na fakul-
tách, viz položky 39 a 38 na listu "inv vybavení a ostatní_POŽADAVK". EK AS VUT dále doporučuje 
věnovat pozornost možnostem širšího využití obdobně specializovaných zařízení v akademické obci 
VUT. 
Hlasování: pro – 11 hlasů, proti – 0 hlasů, zdržel se hlasování – 0 hlasů. 

Usnesení EK AS VUT č. 6 ze dne 22. 5. 2020: 
EK AS VUT v souvislosti s projednáváním rozpočtu VUT na rok 2020 a jeho investiční části sešit "1 
rozpocet 2020 rev200518.xlsx", list "inv vybavení a ostatní_POŽADAVK" ve verzi ze dne 20. 5. 2020, 
konstatuje, že ji podrobně projednala na více jednáních EK a nemá další připomínky. 
Hlasování: pro – 11 hlasů, proti – 0 hlasů, zdržel se hlasování – 0 hlasů. 

Usnesení EK AS VUT č. 7 ze dne 22. 5. 2020: 
EK AS VUT v souvislosti s projednáváním rozpočtu VUT na rok 2020 a jeho části CP, sešit "1 roz-
pocet 2020 rev200518.xlsx", list "CP 2020" ve verzi ze dne 20. 5. 2020, konstatuje, že ji podrobně 
projednala na více jednáních EK. Doporučuje položky na řádcích 72-110, 115-117 a 208 vyčlenit ze 
schvalování rozpočtu v této fázi a projednat je v další fázi jednání o fázovaném rozpočtu VUT na rok 
2020 po jednání AS VUT 26. 5. EK AS VUT dále konstatuje, že k ostatním položkám na uvedeném 
listě nemá další připomínky. Dále EK AS VUT doporučuje, aby v případě snížení částek položek v 
další fázi rozpočtu, tyto buď byly vráceny na součásti VUT při dodatku rozpočtu VUT, nebo po pro-
jednání v AS VUT o tyto prostředky byla posílena rezerva provozních prostředků na rok 2021 a o 
tuto částku by byl snížen objem CP v roce 2021. 
Hlasování: pro – 12 hlasů, proti – 0 hlasů, zdržel se hlasování – 0 hlasů. 

Usnesení EK AS VUT č. 8 ze dne 22. 5. 2020: 
EK AS VUT bere na vědomí, že při zohlednění strategických projektů byl zvolen stejný postup jako 
v roce 2019 (tj. jedná se pouze o NPU a velké infrastruktury), který je rovněž v souladu s usnesením 
EK AS VUT přijatým při jednání o pravidlech sestavení rozpočtu VUT na rok 2020 a nemá námitky. 
Hlasování: pro – 12 hlasů, proti – 0 hlasů, zdržel se hlasování – 0 hlasů. 

Usnesení EK AS VUT č. 9 ze dne 22. 5. 2020: 
EK AS VUT bere na vědomí, že problematika odpisů v rozpočtu je řešena shodným postupem, jako 
v roce 2019 v souladu s pravidly rozpočtu a nemá námitek. Případná kompenzace výše dotačních 
odpisů odpisové skupiny 1 až 3 pro CEITEC bude diskutována a řešena v další fázi při projednávání 
rozpočtu CEITECu v rámci jednání o fázovaném rozpočtu VUT po zasedání AS VUT 26. 5. 2020. 
Hlasování: pro – 10 hlasů, proti – 0 hlasů, zdržel se hlasování – 2 hlasy. 
 
Dne 24. 5. 2020 zaslal kvestor Janíček kompletní návrh Rozpočtu VUT v Brně na r. 2020, včetně 
textové části návrhu rozpočtu – rozeslán bezprostředně všem členům AS VUT. K tomuto komplet-
nímu návrhu se uskutečnilo jednání EK AS VUT dne 24. 5. 2020, na kterém členové EK přijali níže 
uvedená usnesení.   
 
Usnesení EK AS VUT ze dne 25. 5. 2020 

Usnesení EK AS VUT č. 1 ze dne 25. 5. 2020: 
Ekonomická komise AS VUT bere na vědomí analytická (podkladová) data ze dne 23. 5. 2020 slou-
žící k rozdělení motivační složky MIPK (dle čl. 10 odst. 1 Pravidel rozpočtu) a souhlasí s tím, že 
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budou součástí příloh rozpočtu VUT. Zároveň EK AS VUT souhlasí s tím, že podklady pro rozdělení 
složky M1 budou poskytnuty později, a toto dělení bude provedeno dodatkem rozpočtu VUT. EK AS 
VUT zároveň v souladu s názorem prorektora Grmely tlumočeným předsedou EK souhlasí s tím, 
aby případné připomínky k datům, které budou v souladu s pravidly rozpočtu VUT, byly vypořádány 
v rámci uvedeného dodatku rozpočtu VUT. 
Hlasování: pro – 15 hlasů, proti – 0 hlasů, zdržel se hlasování – 0 hlasů. 

Usnesení EK AS VUT č. 2 ze dne 25. 5. 2020: 
Ekonomická komise AS VUT na základě řady diskusí a vypořádání připomínek z jednání EK AS 
VUT doporučuje fázovaný Rozpočet VUT na rok 2020 ve verzi ze dne 24. 5. 2020 AS VUT ke schvá-
lení, a to za následujících podmínek: 
1. Schválený fázovaný rozpočet nezahrnuje: 
     (a) neinvestiční rozpočet CVISu a s ním související položky CP;  
     (b) rozpočet CEITECu ve všech k němu vztažených položkách včetně odvodů a odpisů;  
     (c) rozpočet KaM;  
     (d) položky rozpočtu interní služby Nákupního domu. 
2. EK AS VUT dále souhlasí s tím, že v rámci fázování rozpočtu vázané prostředky DKRVO moti-
vační složky MIKP pro rozdělení složky M1 budou poskytnuty později, a toto dělení bude provedeno 
dodatkem rozpočtu VUT, který bude zároveň řešit případné připomínky k datovým podkladům, a to 
v souladu s pravidly rozpočtu do konce září 2020. 
3. EK AS VUT souhrnně doporučuje, aby v případě snížení částek položek rozpočtu VUT v další fázi 
rozpočtu tyto buď byly vráceny na součásti VUT při dodatku rozpočtu VUT, nebo po projednání v 
AS VUT o tyto prostředky byla posílena rezerva provozních prostředků na rok 2021 a o tuto částku 
byl snížen objem CP v roce 2021. 
4. EK AS VUT vítá konstatování textové části rozpočtu k postupu v případě uplatňování pravidla 
90:10.  
Hlasování: pro – 15 hlasů, proti – 0 hlasů, zdržel se hlasování – 0 hlasů. 
 
Předseda AS VUT Hanáček zrekapituloval výše uvedená usnesení EK AS VUT a přednesl k nim 
krátký komentář. Kvestor Janíček ocenil komentář doc. Hanáčka a konstatoval, že všechna usne-
sení EK zobrazují důkladnou diskusi na zasedání EK AS VUT. Vzhledem ke složité situaci týkající 
se pandemie koronaviru COVID-19 se stále ještě hodnotí finanční dopady II. čtvrtletí kalendářního 
roku 2020, zatím se ale nepředpokládá, že by došlo k zadržení finančních prostředků pro VŠ 
z úrovně MŠMT. Přesto vedení VUT požádalo součásti, aby byly při tvorbě svých rozpočtů a čerpání 
svých finančních prostředků opatrné, pro případ, že by se situace změnila a vysoké školy dle pů-
vodního předpokladu všechny očekávané finanční prostředky na konci roku neobdržely. V průběhu 
příštího týdne budou připraveny podklady týkající se hospodaření KaM VUT v r. 2020.  

Předseda EK AS VUT RNDr. Popela na dnešním zasedání AS VUT konstatoval, že EK AS VUT 
intenzivně jednala o předloženém návrhu modelu rozpočtu s cílem umožnit fakultám, aby mohly co 
nejdříve pracovat na svých rozpočtech s již schválenými čísly v rámci schváleného rozpočtu VUT. 
Na výše uvedených jednáních EK byly postupně projednávány náměty / připomínky členů EK, za 
účasti členů vedení VUT – rektora Štěpánka, kvestora Janíčka, prorektorky Režňákové, prorektorů 
Grmely a Hrušky, a dále i za účasti zástupců některých dalších součástí VUT. Problematika součástí 
byla diskutována zejména ve vztahu ke složité situaci v ČR, která je ekonomicky nejasná. Dále se 
mohou diskutovanými náměty v budoucnu zabývat také i členové nového AS VUT, který bude zvolen 
na podzim roku 2020. Byla diskutována řada postřehů, ze kterých lze předpokládat, že se podaří 
v rámci fázovaného rozpočtu přijímat dodatky k rozpočtu tak, jak je plánováno. EK AS VUT zatím 
nedokončila projednávání návrhů rozpočtů KaM, CVIS a CEITEC – který obdrželi členové AS VUT 
až minulý čtvrtek, tj. 21. 5. 2020. Při jednání o návrhu rozpočtu CVIS proběhla diskuse za účasti 
prorektora Hrušky a ředitele CVIS Ing. Marušince. Jednání EK AS VUT budou dále probíhat, RNDr. 
Popela požádal členy EK, aby se vyjádřili k dalším navrženým termínům jednání EK, která budou 
uskutečněna v období do dalšího zasedání AS VUT konaného v červnu (podklady připravil doc. 
Steinbauer). Dále RNDr. Popela poděkoval všem, kteří pomáhali na distančních jednáních EK při-
pravovat usnesení (zejména doc. Steinbauer a Ing. Bradáč), dále ocenil diskusi členů EK, v jejímž 
průběhu vystupovali zejména prof. Štětina, Ing. Galeová, doc. Opravil, MgA. Hrůza a další. Prof. 
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Štětina poděkoval prorektoru Grmelovi za zpracované tabulky DKRVO, tímto způsobem se tyto fi-
nanční prostředky dostanou k lidem a těší se, až to bude reálně fungovat. 

Předseda AS VUT doc. Hanáček na závěr konstatoval, že výše uvedená jednání EK AS VUT byla 
perfektně připravena a vznesl dotaz, zda mají členové AS VUT k předloženému návrhu rozpočtu 
ještě nějaké připomínky.  Vzhledem k tomu, že připomínky nebyly vzneseny, bylo přistoupeno k hla-
sování o následujících třech návrzích usnesení, z nichž první usnesení se týká zkrácení předkládací 
lhůty k projednání návrhu rozpočtu a další dvě usnesení vycházejí z usnesení EK AS VUT schvále-
ných na zasedání EK dne 25. 5. 2020.  
 
Návrh usnesení AS č. 4: 
Akademický senát VUT schvaluje dle článku 5 odst. 2 Jednacího řádu AS VUT zkrácení předkládací 
lhůty k projednání návrhu Rozpočtu VUT v Brně na r. 2020, včetně textové části návrhu rozpočtu – 
verzi ze dne 24. 5. 2020.  
Hlasování: pro – 24 hlasů, proti – 0 hlasů, zdržel se hlasování – 0 hlasů. 
 
Návrh usnesení AS č. 5: 
Akademický senát VUT bere na vědomí analytická (podkladová) data ze dne 23. 5. 2020 sloužící 
k rozdělení motivační složky MIPK (dle čl. 10 odst. 1 Pravidel rozpočtu) a souhlasí s tím, že budou 
součástí příloh rozpočtu VUT. Zároveň AS VUT souhlasí s tím, že podklady pro rozdělení složky M1 
budou poskytnuty později, a toto dělení bude provedeno dodatkem rozpočtu VUT. AS VUT zároveň 
souhlasí s tím, aby případné připomínky k datům, které budou v souladu s pravidly rozpočtu VUT, 
byly vypořádány v rámci uvedeného dodatku rozpočtu VUT. 
Hlasování: pro – 24 hlasů, proti – 0 hlasů, zdržel se hlasování – 0 hlasů. 
 
Návrh usnesení AS č. 6: 
Akademický senát VUT na základě řady diskusí uskutečněných v rámci jednání ekonomické komise 
AS a vypořádání připomínek z jednání EK AS VUT schvaluje fázovaný Rozpočet VUT na rok 2020, 
včetně rozpočtů VŠ ústavů CESA a ÚSI a včetně rozpočtů dalších součástí VUT – ICV, Nakladatel-
ství VUTIUM, Ústřední knihovny a Rektorátu VUT, ve verzi ze dne 24. 5. 2020, a to za následujících 
podmínek: 
1. Schválený fázovaný rozpočet nezahrnuje: 
     (a) neinvestiční rozpočet CVISu a s ním související položky CP;  
     (b) rozpočet CEITECu ve všech k němu vztažených položkách včetně odvodů a odpisů;  
     (c) rozpočet KaM;  
     (d) položky rozpočtu interní služby Nákupního domu. 
2. AS VUT dále souhlasí s tím, že v rámci fázování rozpočtu vázané prostředky DKRVO motivační 
složky MIKP pro rozdělení složky M1 budou poskytnuty později, a toto dělení bude provedeno do-
datkem rozpočtu VUT, který bude zároveň řešit případné připomínky k datovým podkladům, a to 
v souladu s pravidly rozpočtu do konce září 2020. 
3. AS VUT souhrnně doporučuje, aby v případě snížení částek položek rozpočtu VUT v další fázi 
rozpočtu tyto buď byly vráceny na součásti VUT při dodatku rozpočtu VUT, nebo po projednání v AS 
VUT o tyto prostředky byla posílena rezerva provozních prostředků na rok 2021 a o tuto částku byl 
snížen objem CP v roce 2021. 
4. AS VUT vítá konstatování textové části rozpočtu k postupu v případě uplatňování pravidla 90:10.  
Hlasování: pro – 25 hlasů, proti – 0 hlasů, zdržel se hlasování – 0 hlasů. 
 
Kvestor Janíček poděkoval všem členům AS VUT a zvláště členům EK AS VUT za dobrou spolupráci 
při projednávání návrhu rozpočtu. Dále poděkoval za to, že se podařilo naplnit tezi, že předkládané 
rozpočty všech součástí VUT jsou transparentní. V neposlední řadě poděkoval za spolupráci pra-
covnicím Rektorátu, které spolupracovaly na tvorbě návrhu rozpočtu VUT – pí. Tomanové, Ing. Jar-
marové a Ing. Kunzové a ocenil jejich konstruktivnost v jednání.  

Rektor Štěpánek konstatoval, že doufá, že se podaří vzhledem k nynějším těžké situaci v oblasti 
ekonomiky v ČR spojené s pandemií koronaviru COVID-19 všechny případné budoucí problémy vy-
řešit a vyjádřil naději, že i v příštím roce bude financování vysokých škol bez problémů.  
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 Majetkoprávní záležitosti 
 

Členové AS VUT obdrželi e-mailem dne 21. 4. 2020 návrh majetkoprávních záležitostí, které z po-
věření rektora Štěpánka předložil kancléř Gregorek. Jedná se o nákup zařízení CEITEC a jedno 
zřízení věcného břemene. Tyto dokumenty byly projednány ekonomickou komisí AS VUT na něko-
lika zasedáních, členové EK požádali o doložení dalších informací týkajících se nákupu zařízení 
CEITEC (dynamometrů pro testování elektrických pohonů). Podrobné vyjádření zaslal tajemník CEI-
TEC Ing. Nedvěd – viz text níže.  

„V případě RICAIP: 
- Jedná se o dynamometry pro testování elektrických pohonů. Celý systém je v realizován tak, že je energie 
rekuperována a využívána v rámci systému, přičemž připojení k síti vykrývá jen ztráty systému. Vracení ener-
gie do sítě může nastat v malé míře pouze v případě rychlého nouzového odstavení systému, vrací se jen 
energie akumulovaná v kinetické energii stroje, která je vzhledem k velikosti testovaných pohonů prakticky 
zanedbatelná. 
- Každý dynamometr je navíc vybaven rekuperačním měničem, který má standardně nastaven účiník 0,98 a 
lze jej nastavovat v případě potřeby i na jiné kapacitní/indukčnostní chování systému. Celý systém tak fakticky 
odebírá jen činný výkon, navíc je možné jej i nastavit pro kompenzaci jalového příkonu jiných zařízení v labo-
ratoři. 
Popsané problému jsou tedy pro daný provoz naprosto nerelevantní a zařízení nebude způsobovat neplnění 
normy EN50160. 
Pro doplnění lze uvést, že postup CEITEC resp. RICAIP je z pohledu vlivu na okolí správný, kdy i u dalších 
zařízení za cenu zvýšené ceny trváme na systémech s PFC pro účiník blízký 0,98 ačkoli to někteří dodavatelé 
považují za téměř diskriminační požadavek. Současně podobně dáváme požadavky na vysokou energetickou 
účinnost pro minimalizaci energetické náročnosti, což rovněž někteří potenciální dodavatelé nesou nelibě. 
Vzhledem k tomu, že tým řešící danou problematiku je odborně pocházející z FEKT a má elektrotechnickou 
kvalifikaci, věnujeme vysokou pozornost všem těmto otázkám.“ 

EK AS VUT po podrobném projednání předložených majetkoprávních záležitostí přijala dvě níže 
uvedená usnesení /doporučení.  

Usnesení EK AS VUT č. 2 ze dne 5. 5. 2020: 
Ekonomická komise AS VUT doporučuje Akademickému senát VUT podle § 9 zákona č. 111/1998 
Sb. o vysokých školách, v platném znění, doporučit uzavření smlouvy o zřízení věcného břemene 
na pozemcích parc. č 728, 725/1 a 727/1, v k.ú. Veveří, spočívajícího v právu: 

a) umístit, mít, provozovat a udržovat inženýrskou síť (kabelová přípojka NN), 
b) vstupovat na služebný pozemek a jeho součásti za účelem umístění, provozu, údržby 

a oprav inženýrské sítě po nezbytně nutnou dobu a v nutném rozsahu. 
Zřízení věcného břemene je úplatné. VUT je povinným a Vysokoškolský sportovní klub Technika 
Brno, baseball-softbal p.s., IČ: 03265170, se sídlem Rybkova 31, 602 00 Brno, oprávněným. 
Hlasování: pro – 13 hlasů, proti – 0 hlasů, zdržel se hlasování – 1 hlas. 
 
Usnesení týkající se doporučení AS VUT ve věci uzavření kupní smlouvy na věc movitou – tři měřicí 
pracoviště pro rotační a lineární pohony (CEITEC) proběhlo dne 14. 5. 2020 - viz Usnesení EK AS 
VUT č. 1 ze dne 14. 5. 2020, usnesení bylo ale následně dne 19. 5. 2020 revokováno – viz Usnesení 
EK AS VUT č. 6 ze dne 19. 5. 2020. Původní – tzn. revokované Usnesení EK AS VUT č. 1 ze dne 
14. 5. 2020 totiž obsahovalo cenu určenou na základě výběrového řízení dle zákona o zadávání 
veřejných zakázek, která v zápisech z AS VUT zveřejňovaných na webových stránkách AS VUT 
nebývá uváděna.  

Usnesení EK AS VUT č. 6 ze dne 19. 5. 2020: 
Ekonomická komise AS VUT doporučuje Akademickému senát VUT podle § 9 zákona č. 111/1998 
Sb. o vysokých školách, v platném znění, doporučit uzavření kupní smlouvy na věc movitou, přičemž 
předmětem koupě jsou tři měřicí pracoviště pro rotační a lineární pohony. 
Kupní cena je určena na základě výběrového řízení dle zákona o zadávání veřejných zakázek. VUT 
je kupujícím a Moog Brno s.r.o., IČ: 24308480, se sídlem Mostecká 992/26, 614 00 Brno, prodáva-
jícím. 
Hlasování: pro – 9 hlasů, proti – 0 hlasů, zdržel se hlasování – 1 hlas. 
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Předseda AS VUT Hanáček vznesl na dnešním zasedání dotaz, zda mají členové AS VUT k před-
loženým majetkoprávním záležitostem připomínky. Kancléř Mgr. Gregorek doplnil, že Správní rada 
VUT k těmto majetkoprávním záležitostem vyjádřila jednoznačný souhlas hlasování per rollam. 
Předseda EK RNDr. Popela připomněl odbornou diskusi týkající se problematiky dynamometrů a do-
poručil uvést vyjádření tajemníka CEITEC Ing. Nedvěda v zápise (viz text na str. 14). Vzhledem 
k tomu, že připomínky členů AS VUT k předloženým majetkoprávním návrhům již nebyly vzneseny, 
bylo přistoupeno k hlasování o schválení níže uvedených dvou usnesení.  
 
1. Koupě movité věci – měřící pracoviště pro rotační a linerární pohony, CEITEC 
 
Návrh usnesení AS č. 7: 
Akademický senát VUT podle § 9 zákona č. 111/1998 Sb. o vysokých školách, v platném znění, 
doporučuje uzavření kupní smlouvy na věc movitou, přičemž předmětem koupě jsou tři měřicí pra-
coviště pro rotační a lineární pohony. 
Kupní cena je určena na základě výběrového řízení dle zákona o zadávání veřejných zakázek. VUT 
je kupujícím a Moog Brno s.r.o., IČ: 24308480, se sídlem Mostecká 992/26, 614 00 Brno, prodáva-
jícím. 
Hlasování: pro –25 hlasů, proti – 0 hlasů, zdržel se hlasování – 0 hlasů. 
 
2. Zřízení služebnosti v K.ú. Veveří, VSK Technika Brno 
 
Návrh usnesení AS č. 8: 
Akademický senát VUT podle § 9 zákona č. 111/1998 Sb. o vysokých školách, v platném znění, 
doporučuje uzavření smlouvy o zřízení věcného břemene na pozemcích parc. č 728, 725/1 a 727/1, 
v k.ú. Veveří, spočívajícího v právu: 

a) umístit, mít, provozovat a udržovat inženýrskou síť (kabelová přípojka NN), 
b) vstupovat na služebný pozemek a jeho součásti za účelem umístění, provozu, údržby a oprav 

inženýrské sítě po nezbytně nutnou dobu a v nutném rozsahu. 
Zřízení věcného břemene je úplatné. VUT je povinným a Vysokoškolský sportovní klub Technika 
Brno, baseball-softbal p.s., IČ: 03265170, se sídlem Rybkova 31, 602 00 Brno, oprávněným. 
Hlasování: pro – 25 hlasů, proti – 0 hlasů, zdržel se hlasování – 0 hlasů. 
 
 

8. VÝROČNÍ ZPRÁVA O HOSPODAŘENÍ VUT V BRNĚ ZA ROK 2020 
 
Kvestor Janíček předložil z pověření rektora Štěpánka Výroční zprávu o hospodaření VUT v Brně 
za r. 2019 – členové AS VUT obdrželi e-mailem dne 6. 5. 2020 spolu s komentářem kvestora: 

„Z pověření rektora v příloze předkládám VZoH 2019 k projednání a následnému schválení v AS po ukonče-
ných kontrolách a dokončení auditu účetní závěrky. VZoH je předepsaným souborem tabulek z MŠMT zachy-
cujících hospodaření VUT v roce 2019 a je schvalována AS a SR VUT. VZ obecně musí být na MŠMT postou-
peny nejpozději do 30. 6. 2020 ve vytištěné podobě. Pokud by byla s ohledem na charakter VZoH jako souboru 
formálních tabulek možnost projednat a případně schválit na květnovém jednání AS, asi by to bylo z časového 
hlediska vhodnější pro následné projednání ve SR VUT. Samozřejmě by to vyžadovalo zkrácení předkládací 
lhůty. V příloze naleznete jednak vlastní VZoH 2019 a dále vytažené tabulky MŠMT plus některé tabulky od-
vozené pro potřeby VUT.“ 

Dne 7. 5. 2020 zaslal kvestor Janíček doplňující výrok auditora k účetní závěrce o hospodaření za 
r. 2019, včetně vlastního výroku kvestora – členové AS VUT obdrželi bezprostředně: „V souvislosti 
s tím, že jsme obdrželi výrok auditora k účetní závěrce o hospodaření za rok 2019, posílám VZoH 2019 dopl-
něnou o tento výrok. Výrok je "bez výhrad" a je součástí Přílohy 1 k VZoH.“  

Členové EK AS VUT projednali Výroční zprávu o hospodaření VUT v Brně za r. 2019 na svém za-
sedání dne 19. 5. 2020, na tomto jednání přednesla podrobný komentář k předložené zprávě Ing. 
Jarmarová. EK AS VUT poté po krátké diskusi přijala dvě níže uvedená usnesení.  
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Usnesení EK AS VUT č. 1 ze dne 19. 5. 2020: 
EK AS VUT projednala Výroční zprávu o hospodaření VUT za rok 2019 ve verzi ze dne 6. 5. 2020 
a doporučuje ji AS VUT ke schválení po zapracování formálních připomínek vznesených na jednání 
EK. EK AS VUT se na základě prezentace VZH VUT za rok 2019 obrací na kvestora VUT s žádostí 
o tradiční související analytickou prezentaci výsledků hospodaření v roce 2019 na jednání EK a za-
sedání AS VUT po projednání rozpočtu VUT. 
Hlasování: pro – 15 hlasů, proti – 0 hlasů, zdržel se hlasování – 0 hlasů. 

Usnesení EK AS VUT č. 2 ze dne 19. 5. 2020: 
EK AS VUT v souvislosti s projednáním VZH VUT pro 2019 a požadavky NAÚ na zveřejňování VZH 
fakult doporučuje rovněž návazně projednat VZH VŠ ústavů. 
Hlasování: pro – 13 hlasů, proti – 0 hlasů, zdržel se hlasování – 2 hlasy. 
 
Dne 25. 5. 2020 zaslal kvestor Janíček ještě upravenou verzi Výroční zprávy o činnosti VUT za r. 
2019, se zapracovanými drobnými formálními úpravami dle doporučení z jednání EK AS VUT (dia-
kritika) – rozeslána bezprostředně všem členům AS VUT.  

Předseda AS doc. Hanáček na dnešním zasedání AS vznesl dotaz, zda mají členové AS VUT 
k předloženému dokumentu ještě nějaké připomínky. Vzhledem k tomu, že žádné připomínky nebyly 
vzneseny, bylo přistoupeno k hlasování o schválení nejprve usnesení týkajícím se zkrácení předklá-
dací lhůty k projednání předloženého návrhu VZoČ 2019 a poté usnesení o jejím schválení.  
 
Návrh usnesení AS č. 9: 
Akademický senát VUT schvaluje dle článku 5 odst. 2 Jednacího řádu AS VUT zkrácení předkládací 
lhůty k projednání Výroční zprávy o hospodaření VUT v Brně za r. 2019.  
Hlasování: pro – 25 hlasů, proti – 0 hlasů, zdržel se hlasování – 0 hlasů. 
 
Návrh usnesení AS č. 10: 
Akademický senát VUT schvaluje Výroční zprávu o hospodaření VUT v Brně za r. 2019 – verzi ze 
dne 25. 5. 2020.  
Hlasování: pro – 25 hlasů, proti – 0 hlasů, zdržel se hlasování – 0 hlasů. 
 
 

9. PEDAGOGICKÉ ZÁLEŽITOSTI  
 
Níže uvedené dokumenty, týkající se dodatků ke schváleným pravidlům pro přijímací řízení na CESA 
a na ÚSI, spolu se zprávami o hodnocení výuky na CESA a na ÚSI, byly projednány pedagogickou 
komisí AS VUT per rollam. PK AS VUT dle zpracovaných podkladů předsedy komise doc. 
Steinbauera přijala níže uvedená usnesení per rollam:  

1) K předloženým materiálům CESA: 
a. Dodatek ke Směrnici č. 15/2019 Podmínky pro přijetí ke studiu pro akademický rok 

2020/2021 v bakalářském studijním programu „Sportovní technologie“ na jehož usku-
tečňování se podílí – přijetí ke studiu na základě prominutí přijímací zkoušky 

b. Hodnocení kvality výuky studenty CESA VUT v Brně ve studijním programu Spor-
tovní technologie v zimním semestru 2019–2020 

2) K předloženým materiálům ÚSI: 
a. Doplnění pokynu stran přijímacího řízení na ÚSI v reakci na současnou situaci. 
b. Zpráva o hodnocení výuky v magisterských studijních programech na ÚSI VUT v ZS 

AR 2019/2020. 

PK AS FEKT (9 členů) souhlasila ve smyslu Čl. 13 odst. 5 JŘ AS VUT s projednáním per rollam 
a následně hlasovala ke dni 18. 9. 2020 o těchto usneseních: 
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Usnesení PK AS VUT č. 1 ze dne 12. 5. 2020: 
PK AS VUT doporučuje k přijetí Dodatek ke Směrnici č. 15/2019 Podmínky pro přijetí ke studiu pro 
akademický rok 2020/2021 v bakalářském studijním programu „Sportovní technologie“ CESA s tím, 
že před schválením v AS VUT je třeba získat kladné stanovisko PravO RE. 

Usnesení PK AS VUT č. 2 ze dne 12. 5. 2020: 
PK AS VUT doporučuje k přijetí Hodnocení kvality výuky studenty CESA VUT v Brně ve studijním 
programu Sportovní technologie v zimním semestru 2019–2020. 

Usnesení PK AS VUT č. 3 ze dne 12. 5. 2020: 
PK AS VUT doporučuje k přijetí Zprávu o hodnocení výuky v magisterských studijních programech 
na ÚSI VUT v ZS AR 2019/2020 

Usnesení PK AS VUT č. 4 ze dne 12. 5. 2020: 
PK AS VUT doporučuje k přijetí Doplnění podmínek pro přijetí ke studiu pro akademický rok 
2020/2021 v navazujících magisterských studijních programech „Realitní inženýrství, Expertní inže-
nýrství v dopravě a Řízení rizik technických a ekonomických systémů“ na ÚSI VUT 
 
Výsledek hlasování: 
 

Usnesení č. Pro Proti Zdržel se výsledek 

1 7 0 2 Přijato 

2 7 0 2 Přijato 

3 7 0 2 Přijato 

4 7 0 2 Přijato 

 
Dodatek ke směrnici CESA i doplnění pokynu ÚSI mají kladné stanovisko Právního odboru Rekto-
rátu), které členové AS VUT obdrželi – viz e-mail od vedoucího Právního odboru Rektorátu VUT ze 
dne 19. 5. 2020. Mgr. Sobotka konstatoval, že nemá k předloženým dodatkům připomínky a nemá 
námitky k jejich schválení.  
 
Hlasování AS VUT o schválení předložených návrhů 
 
Předseda AS Hanáček vznesl dotaz, zda mají členové AS VUT k předloženým dokumentům nějaké 
připomínky. Vzhledem k tomu, že žádné připomínky nebyly vzneseny, bylo přistoupeno k hlasování 
o schválení níže uvedených usnesení AS VUT.  
 

 Doplnění podmínek pro přijetí ke studiu pro akademický rok 2020/2021 v navazujících magis-
terských studijních programech „Realitní inženýrství, Expertní inženýrství v dopravě a Řízení 
rizik technických a ekonomických systémů“ na ÚSI VUT (rozesláno e-mailem dne 30. 4. 2020) 

 

Návrh usnesení AS č. 11: 
Akademický senát VUT schvaluje dle článku 5 odst. 2 Jednacího řádu AS VUT zkrácení předkládací 
lhůty k projednání návrhu Doplnění podmínek pro přijetí ke studiu pro akademický rok 2020/2021 
v navazujících magisterských studijních programech „Realitní inženýrství, Expertní inženýrství v do-
pravě a Řízení rizik technických a ekonomických systémů“ na ÚSI VUT 
Hlasování: pro – 23 hlasů, proti – 0 hlasů, zdržel se hlasování – 0 hlasů. 
 
Návrh usnesení AS č. 12: 
Akademický senát VUT schvaluje Doplnění podmínek pro přijetí ke studiu pro akademický rok 
2020/2021 v navazujících magisterských studijních programech „Realitní inženýrství, Expertní inže-
nýrství v dopravě a Řízení rizik technických a ekonomických systémů“ na ÚSI VUT 
Hlasování: pro – 24 hlasů, proti – 0 hlasů, zdržel se hlasování – 0 hlasů. 

 
 



 

18 / 24 

 Zpráva o hodnocení výuky v magisterských studijních programech na Ústavu soudního inže-
nýrství v zimním semestru akademického roku 2019/20 (rozesláno e-mailem dne 30. 4. 2020) 

 

Návrh usnesení AS č. 13: 
Akademický senát VUT schvaluje dle článku 5 odst. 2 Jednacího řádu AS VUT zkrácení předkládací 
lhůty k projednání návrhu Zprávy o hodnocení výuky v magisterských studijních programech na Ús-
tavu soudního inženýrství VUT v zimním semestru akademického roku 2019/20. 
Hlasování: pro – 24 hlasů, proti – 0 hlasů, zdržel se hlasování – 0 hlasů. 
 
Návrh usnesení AS č. 14: 
Akademický senát VUT schvaluje Zprávu o hodnocení výuky v magisterských studijních programech 
na Ústavu soudního inženýrství VUT v zimním semestru akademického roku 2019/20. 
Hlasování: pro – 24 hlasů, proti – 0 hlasů, zdržel se hlasování – 0 hlasů. 
 
 

 Dodatek ke Směrnici č. 15/2019 Podmínky pro přijetí ke studiu pro akademický rok 2020/2021 
v bakalářském studijním programu „Sportovní technologie“ na jehož uskutečňování se podílí 
– přijetí ke studiu na základě prominutí přijímací zkoušky (rozesláno e-mailem dne 29. 4. 2020) 

 

Návrh usnesení AS č. 15: 
Akademický senát VUT schvaluje dle článku 5 odst. 2 Jednacího řádu AS VUT zkrácení předkládací 
lhůty k projednání návrhu Dodatku ke Směrnici č. 15/2019 Podmínky pro přijetí ke studiu pro aka-
demický rok 2020/2021 v bakalářském studijním programu CESA VUT „Sportovní technologie“ na 
jehož uskutečňování se podílí – přijetí ke studiu na základě prominutí přijímací zkoušky.  
Hlasování: pro – 24 hlasů, proti – 0 hlasů, zdržel se hlasování – 0 hlasů. 
 
Návrh usnesení AS č. 16: 
Akademický senát VUT schvaluje Dodatek ke Směrnici č. 15/2019 Podmínky pro přijetí ke studiu 
pro akademický rok 2020/2021 v bakalářském studijním programu CESA VUT „Sportovní technolo-
gie“ na jehož uskutečňování se podílí – přijetí ke studiu na základě prominutí přijímací zkoušky.  
Hlasování: pro – 24 hlasů, proti – 0 hlasů, zdržel se hlasování – 0 hlasů. 

 
 

 Hodnocení kvality výuky studenty CESA VUT v Brně ve studijním programu Sportovní tech-
nologie v zimním semestru 2019–2020 (rozesláno e-mailem dne 29. 4. 2020) 

 
Návrh usnesení AS č. 17: 
Akademický senát VUT schvaluje dle článku 5 odst. 2 Jednacího řádu AS VUT zkrácení předkládací 
lhůty k projednání návrhu Hodnocení kvality výuky studenty CESA VUT v Brně ve studijním pro-
gramu Sportovní technologie v zimním semestru 2019–2020. 
Hlasování: pro – 24 hlasů, proti – 0 hlasů, zdržel se hlasování – 0 hlasů. 
 
Návrh usnesení AS č. 18: 
Akademický senát VUT schvaluje Hodnocení kvality výuky studenty CESA VUT v Brně ve studijním 
programu Sportovní technologie v zimním semestru 2019–2020. 
Hlasování: pro – 24 hlasů, proti – 0 hlasů, zdržel se hlasování – 0 hlasů. 
 
 

 Žádost o prodloužení stávající akreditace studijního programu CEITEC – předložení 
 
Žádost o prodloužení stávající akreditace studijního programu CEITEC VUT v Brně „Pokročilé ma-
teriály a nanovědy“ předložil v zastoupení rektora Štěpánka prorektor Doupovec – rozeslán všem 
členům AS VUT e-mailem dne 25. 5. 2020. Základní informace k žádosti o akreditaci studijního pro-
gramu CEITEC VUT v Brně zaslal v průvodním e-mailu zástupce ředitele CEITEC pro vědu a stu-
dium prof. Chmelík.  



 

19 / 24 

Předseda PK AS VUT doc. Steinbauer sdělil, že požádá členy PK o vyjádření zřejmě formou per 
rollam, případně může být návrh projednán na výjezdním zasedání AS VUT. Členové AS VUT vzali 
výše uvedené skutečnosti na vědomí s tím, že předložený návrh bude po jeho projednání pedago-
gickou komisí AS VUT projednán na příštím zasedání AS VUT.  
 
 

10. PRAVIDLA INTERNÍHO FONDU STUDENTSKÉ PODPORY VUT V BRNĚ PRO R. 2020 
 
Návrh Pravidel Interního fondu studentské podpory VUT v Brně pro r. 2020 předložil z pověření 
předsedkyně SK AS VUT Ing. Kruljacové člen SK AS VUT Ing. Janík dne 13. 5. 2020 – rozeslána e-
mailem dne 15. 5. 2020. Oproti loňské verzi se tato pravidla liší jen v aktualizovaném harmonogramu 
a v navýšení maximální možné navrhované částky (pouze pro letošní rok) z 20 000 Kč na 30 000 
Kč. Zdůvodnění: Je to z důvodu, že je očekáváno méně podaných návrhů a současně proto, že se 
studentským organizacím a spolkům v reakci na současnou situaci zhoršila pozice při získávání 
finančních prostředků od firem. Celkový objem prostředků fondu na daný kalendářní rok se nemění. 
Loni byla pravidla projednána s Právním odborem i Ekonomickým odborem Rektorátu VUT. Sou-
časně SK AS VUT požádala o zkrácení předkládací lhůty a hlasování o předloženém návrhu na 
dnešním zasedání AS VUT.  

Předložený návrh byl projednán ekonomickou komisí AS VUT dne 22. 5. 2020, která přijala níže 
uvedené usnesení.    

Usnesení EK AS VUT č. 10 ze dne 22. 5. 2020: 
EK AS VUT doporučuje předložený návrh "Pravidel Interního fondu studentské podpory VUT v Brně 
pro r. 2020" Akademickému senátu VUT ke schválení. 
Hlasování: pro – 10 hlasů, proti – 0 hlasů, zdržel se hlasování – 0 hlasů. 
 

Předseda AS VUT Hanáček vznesl dotaz, zda mají členové AS VUT k předloženému návrhu nějaké 
připomínky. V následující diskusi Ing. arch. Galeová upozornila na článek VI. Harmonogram podání 
návrhů. První termín podávání žádostí 22. 6. 2020 reflektuje akce uskutečněné od 1. 1. 2020 k to-
muto datu, druhé kolo podávání návrhů 16. 11. 2020 však nereflektuje a nepočítá s akcemi prove-
denými mezi 16. 11. – 31. 12. 2020. Akce, které tedy počítají s realizací v prosinci jsou z této podpory 
vyčleněny a odkázány na odměny – stipendia z jiných zdrojů. Ing. arch. Galeová se dotázala, zda je 
to takto myšleno i v případě, že akce splní finanční vyúčtování do 16.11. 2020 a bude realizována 
po tomto datu. Prosincový termín je v době koronavirových problémů v harmonogramu letos více 
než aktuální, speciálně pro akce konané ve veřejném prostoru a za účasti široké veřejnosti. Ing. 
Janík sdělil, že do konce roku musí být všechny projekty vyúčtovány a listopadový termín je dán 
zejména proto, aby se studentům stihla vyplatit stipendia. Předsedkyně SK AS VUT Ing. Kruljacová 
v závěru diskuse konstatovala, že takto byla pravidla odsouhlasena jak Právním odborem, tak i Eko-
nomickým odborem Rektorátu.   

Po diskusi bylo přistoupeno ke schválení dvou níže uvedených usnesení. Do hlasování byl dále 
započítán i hlas pro schválení usnesení od doc. Opravila, který nemohl v rámci Microsoft Teams 
hlasovat z důvodu momentálního selhání internetu na Fakultě chemické. Předseda AS VUT podal 
návrh na schválení dvou níže uvedených usnesení.  
 
Návrh usnesení AS č. 19: 
Akademický senát VUT schvaluje dle článku 5 odst. 2 Jednacího řádu AS VUT zkrácení předkládací 
lhůty k projednání návrhu Pravidel Interního fondu studentské podpory VUT v Brně pro r. 2020.  
Hlasování: pro – 23 hlasů, proti – 0 hlasů, zdržel se hlasování – 1 hlas. 
 
Návrh usnesení AS č. 20: 
Akademický senát VUT schvaluje Pravidla Interního fondu studentské podpory VUT v Brně pro r. 
2020. 
Hlasování: pro – 22 hlasů, proti – 1 hlas, zdržel se hlasování – 1 hlas. 
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11.   LEGISLATIVNÍ ZÁLEŽITOSTI 
 

 Mzdový řád VUT – předložení  
 
Rektor Štěpánek v rámci svých informací (viz zápis výše) informoval členy AS VUT, že předloží AS 
VUT ke schválení návrh nového znění Mzdového řádu VUT v co nejkratší době. 
(Poznámka: Návrh byl rozeslán všem členům AS VUT e-mailem dne 28. 5. 2020).  

Kvestor Janíček na dnešním zasedání AS konstatoval, že Mzdový řád VUT je velmi citlivým předpi-
sem a již dlouhodobě se názory shodují v tom, že je potřeba jej novelizovat, protože je zastaralý. 
Návrh Mzdového řádu VUT byl dlouho diskutován s děkany fakult a řediteli všech součástí, poté byl 
vystaven k připomínkování a již před vyhlášením pandemie koronaviru COVID-19 byly vypořádány 
všechny vznesené připomínky, z nichž některé byly akceptovány. Kvestor konstatoval, že se rád 
zúčastní korektní a konstruktivní diskuse týkající se tohoto vnitřního předpisu s tím, že předpokládá 
jeho projednání s ekonomickou komisí AS VUT a jeho případné projednání i v rámci výjezdního 
zasedání AS VUT, které se bude konat na konci června.  

Členové AS VUT vzali předložení návrhu nového znění Mzdového řádu VUT na vědomí s tím, že 
bude po jeho projednání ekonomickou a legislativní komisí AS VUT projednán / schválen na příštím 
zasedání AS VUT v červnu.  
 
 
12. ZÁLEŽITOSTI KOMISE PRO TVŮRČÍ ČINNOST AS VUT 
 

 Další záležitosti tvůrčí činnosti  
 
Předseda KTČ AS VUT Ing. Bradáč sdělil, že nemá žádné nové informace. 
 
 

13. Různé  
 

 Příprava voleb do AS VUT pro funkční období listopad 2020 až listopad 2023 
 
Předseda AS VUT doc. Hanáček úvodem sdělil, že zaslal předsedům AS fakult a ředitelům VŠ ús-
tavů a DS přijatá usnesení z minulého zasedání AS VUT ze dne 28. 4. 2020 (viz usnesení UAS 8 
a UAS 9). Doposud se k výzvě AS VUT jmenovat zástupce do Volební komise VUT a do dílčí Volební 
komise pro volby zástupců VŠ ústavů a dalších součástí VUT do AS VUT vyjádřil AS FAST a ředi-
telka ICV PhDr. Navrátilová. Dále doc. Hanáček sdělil, že je třeba jednoznačně rozhodnout datum 
příštího zasedání AS VUT. Podle původního schváleného plánu se po dnešním zasedání AS má 
konat výjezdní zasedání AS VUT v termínu od 23. 6. – 25. 6. 2020 v hotelu Zámek Valeč, toto datum 
je v hotelu stále rezervováno. Vzhledem ke stávajícímu stavu v ČR, které se týká aktuální situace 
epidemie koronaviru COVID-19, je již sice možné toto zasedání uskutečnit, ale za řady epidemiolo-
gických opatření. Zasedání AS VUT by se v rámci výjezdního zasedání AS VUT mělo konat ve čtvr-
tek 25. 6. 2020. Doc. Hanáček proto požádal členy AS VUT o vyjádření názoru, zda souhlasí s usku-
tečněním tohoto výjezdního zasedání v původním termínu a místu konání – ve dnech 23. 6. – 25. 6. 
2020 v hotelu Zámek Valeč (viz e-mail tajemnice AS J. Cardové ze dne 23. 5. 2020) a na dnešním 
zasedání seznámil členy AS VUT s výsledkem provedeného průzkumu na základě jejich odpovědí. 
Výsledek průzkumného e-mailu: 14 hlasů – pro zachování původního termínu a místa; 3 hlasy – pro 
původní termín, uskutečnění výjezdního zasedání AS VUT v Brně; 3 hlasy – zamítavé stanovisko; 1 
hlas – neutrální; 6 členů AS VUT neodpovědělo.  

Následovala diskuse členů AS VUT, v jejímž průběhu vystoupili zejména PaedDr. Slezáček, doc. 
Opravil, Ing. Galeová, doc. Diviš, RNDr. Popela, doc. Hanáček, prof. Gescheidtová a Ing. Beneš. 
V diskusi bylo konstatováno, že na příštím červnovém zasedání bude AS VUT projednávat mimo 
jiné závažné body týkající se vyhlášení voleb do AS VUT pro nové funkční období a s tím související 
legislativní úkony, a proto by měly být zajištěny takové podmínky, aby byl AS VUT nejen usnášení 
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schopný, ale aby byla účast členů AS VUT co nejvyšší. Byla diskutována možnost kombinovaného 
prezenčního zasedání s distančním jednáním v rámci Microsoft Teams, aby mohli jednat a hlasovat 
i členové AS VUT, kteří se nebudou moci tohoto jednání osobně zúčastnit. Na závěr diskuse před-
seda AS Hanáček znovu požádal členy AS o ústní vyjádření, zda se výjezdního zasedání AS VUT 
budou moci zúčastnit. Na základě vyjádření jednotlivých členů AS VUT, z nichž většina v závěru 
diskuse konstatovala, že chtějí hlasovat o původním termínu konání výjezdního zasedání AS VUT, 
podal doc. Hanáček návrh na schválení níže uvedeného usnesení.  
 
Návrh usnesení AS č. 21: 
Akademický senát VUT v návaznosti na provedený průzkum názorů členů AS VUT schvaluje pů-
vodní termín a místo konání výjezdního zasedání AS VUT ve dnech 23. 6. – 25. 6. 2020 v hotelu 
Zámek Valeč. 

Hlasování: pro – 18 hlasů, proti – 4 hlasy, zdržel se hlasování – 3 hlasy. 
 
Z důvodu potvrzení usnášení schopnosti AS VUT na výjezdním zasedání AS VUT požádal doc. 
Hanáček členy AS VUT, aby hlasovali o schválení níže uvedeného usnesení.  
 
Návrh usnesení AS č. 22: 
Zúčastníte se (alespoň z části) výjezdního zasedání AS VUT konaného ve dnech 23. 6. – 25. 6. 
2020 v hotelu Zámek Valeč? 
Hlasování: pro – 18 hlasů, proti – 3 hlasy, zdržel se hlasování – 4 hlasy. 
 
Na závěr podal doc. Hanáček návrh na schválení níže uvedeného usnesení, ve kterém bylo pevně 
stanoveno datum konání příštího standardního zasedání AS VUT.  
 
Návrh usnesení AS č. 23: 
Akademický senát VUT schvaluje datum příštího zasedání na 25. 6. 2020. 
Hlasování: pro – 20 hlasů, proti – 0 hlasů, zdržel se hlasování – 3 hlasy. 
 
Předsedkyně SK AS VUT Ing. Kruljacová sdělila, že jako v loňském roce chtějí studenti z důvodu 
ušetření finančních prostředků bydlet v pokojích po dvojicích.  
 
Doc. Hanáček na závěr poděkoval všem účastníků dnešního zasedání za účast a konstatoval, že 
dle jeho názoru dnešní druhé jednání AS VUT konané v rámci videokonference Microsoft Teams 
proběhlo opět úspěšně a ukončil zasedání.  
 
 
  

   

 

USNESENÍ PŘIJATÁ NA ZASEDÁNÍ AS VUT Č. 4/2020 DNE 26. 5. 2020 
 
UAS 1 
Akademický senát VUT schvaluje jako skrutátory Ing. Bradáče a doc. Steinbauera.  
 
UAS 2 
Akademický senát VUT schvaluje výše uvedený program dnešního zasedání AS VUT.  
 
UAS 3 
Akademický senát VUT schvaluje Zápis z jednání AS VUT č. 3/2020 ze dne 28. 4. 2020 – verzi 
rozeslanou členům AS VUT e-mailem dne 23. 5. 2020. 
 
 



 

22 / 24 

UAS 4 
Akademický senát VUT schvaluje dle článku 5 odst. 2 Jednacího řádu AS VUT zkrácení předkládací 
lhůty k projednání návrhu Rozpočtu VUT v Brně na r. 2020, včetně textové části návrhu rozpočtu – 
verzi ze dne 24. 5. 2020.  
 
UAS 5 
Akademický senát VUT bere na vědomí analytická (podkladová) data ze dne 23. 5. 2020 sloužící 
k rozdělení motivační složky MIPK (dle čl. 10 odst. 1 Pravidel rozpočtu) a souhlasí s tím, že budou 
součástí příloh rozpočtu VUT. Zároveň AS VUT souhlasí s tím, že podklady pro rozdělení složky M1 
budou poskytnuty později, a toto dělení bude provedeno dodatkem rozpočtu VUT. AS VUT zároveň 
souhlasí s tím, aby případné připomínky k datům, které budou v souladu s pravidly rozpočtu VUT, 
byly vypořádány v rámci uvedeného dodatku rozpočtu VUT. 
 
UAS 6 
Akademický senát VUT na základě řady diskusí uskutečněných v rámci jednání ekonomické komise 
AS a vypořádání připomínek z jednání EK AS VUT schvaluje fázovaný Rozpočet VUT na rok 2020, 
včetně rozpočtů VŠ ústavů CESA a ÚSI a včetně rozpočtů dalších součástí VUT – ICV, Nakladatel-
ství VUTIUM, Ústřední knihovny a Rektorátu VUT, ve verzi ze dne 24. 5. 2020, a to za následujících 
podmínek: 
1. Schválený fázovaný rozpočet nezahrnuje: 
     (a) neinvestiční rozpočet CVISu a s ním související položky CP;  
     (b) rozpočet CEITECu ve všech k němu vztažených položkách včetně odvodů a odpisů;  
     (c) rozpočet KaM;  
     (d) položky rozpočtu interní služby Nákupního domu. 
2. AS VUT dále souhlasí s tím, že v rámci fázování rozpočtu vázané prostředky DKRVO motivační 
složky MIKP pro rozdělení složky M1 budou poskytnuty později, a toto dělení bude provedeno do-
datkem rozpočtu VUT, který bude zároveň řešit případné připomínky k datovým podkladům, a to 
v souladu s pravidly rozpočtu do konce září 2020. 
3. AS VUT souhrnně doporučuje, aby v případě snížení částek položek rozpočtu VUT v další fázi 
rozpočtu tyto buď byly vráceny na součásti VUT při dodatku rozpočtu VUT, nebo po projednání v AS 
VUT o tyto prostředky byla posílena rezerva provozních prostředků na rok 2021 a o tuto částku byl 
snížen objem CP v roce 2021. 
4. AS VUT vítá konstatování textové části rozpočtu k postupu v případě uplatňování pravidla 90:10.  
 
UAS 7 
Akademický senát VUT podle § 9 zákona č. 111/1998 Sb. o vysokých školách, v platném znění, 
doporučuje uzavření kupní smlouvy na věc movitou, přičemž předmětem koupě jsou tři měřicí pra-
coviště pro rotační a lineární pohony. 
Kupní cena je určena na základě výběrového řízení dle zákona o zadávání veřejných zakázek. VUT 
je kupujícím a Moog Brno s.r.o., IČ: 24308480, se sídlem Mostecká 992/26, 614 00 Brno, prodáva-
jícím. 
 
UAS 8 
Akademický senát VUT podle § 9 zákona č. 111/1998 Sb. o vysokých školách, v platném znění, 
doporučuje uzavření smlouvy o zřízení věcného břemene na pozemcích parc. č 728, 725/1 a 727/1, 
v k.ú. Veveří, spočívajícího v právu: 

a) umístit, mít, provozovat a udržovat inženýrskou síť (kabelová přípojka NN), 
b) vstupovat na služebný pozemek a jeho součásti za účelem umístění, provozu, údržby a oprav 

inženýrské sítě po nezbytně nutnou dobu a v nutném rozsahu. 
Zřízení věcného břemene je úplatné. VUT je povinným a Vysokoškolský sportovní klub Technika 
Brno, baseball-softbal p.s., IČ: 03265170, se sídlem Rybkova 31, 602 00 Brno, oprávněným. 
 
UAS 9 
Akademický senát VUT schvaluje dle článku 5 odst. 2 Jednacího řádu AS VUT zkrácení předkládací 
lhůty k projednání Výroční zprávy o hospodaření VUT v Brně za r. 2019.  
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UAS 10 
Akademický senát VUT schvaluje Výroční zprávu o hospodaření VUT v Brně za r. 2019 – verzi ze 
dne 25. 5. 2020.  
 
UAS 11 
Akademický senát VUT schvaluje dle článku 5 odst. 2 Jednacího řádu AS VUT zkrácení předkládací 
lhůty k projednání návrhu Doplnění podmínek pro přijetí ke studiu pro akademický rok 2020/2021 
v navazujících magisterských studijních programech „Realitní inženýrství, Expertní inženýrství v do-
pravě a Řízení rizik technických a ekonomických systémů“ na ÚSI VUT 
 
UAS 12 
Akademický senát VUT schvaluje Doplnění podmínek pro přijetí ke studiu pro akademický rok 
2020/2021 v navazujících magisterských studijních programech „Realitní inženýrství, Expertní inže-
nýrství v dopravě a Řízení rizik technických a ekonomických systémů“ na ÚSI VUT 
 

UAS 13 
Akademický senát VUT schvaluje dle článku 5 odst. 2 Jednacího řádu AS VUT zkrácení předkládací 
lhůty k projednání návrhu Zprávy o hodnocení výuky v magisterských studijních programech na Ús-
tavu soudního inženýrství VUT v zimním semestru akademického roku 2019/20. 
 
UAS 14 
Akademický senát VUT projednal Zprávu o hodnocení výuky v magisterských studijních programech na Ús-
tavu soudního inženýrství VUT v zimním semestru akademického roku 2019/20. 
 

UAS 15 
Akademický senát VUT schvaluje dle článku 5 odst. 2 Jednacího řádu AS VUT zkrácení předkládací 
lhůty k projednání návrhu Dodatku ke Směrnici č. 15/2019 Podmínky pro přijetí ke studiu pro aka-
demický rok 2020/2021 v bakalářském studijním programu CESA VUT „Sportovní technologie“ na 
jehož uskutečňování se podílí – přijetí ke studiu na základě prominutí přijímací zkoušky.  
 
UAS 16 
Akademický senát VUT schvaluje Dodatek ke Směrnici č. 15/2019 Podmínky pro přijetí ke studiu 
pro akademický rok 2020/2021 v bakalářském studijním programu CESA VUT „Sportovní technolo-
gie“ na jehož uskutečňování se podílí – přijetí ke studiu na základě prominutí přijímací zkoušky.  

 

UAS 17 
Akademický senát VUT schvaluje dle článku 5 odst. 2 Jednacího řádu AS VUT zkrácení předkládací 
lhůty k projednání návrhu Hodnocení kvality výuky studenty CESA VUT v Brně ve studijním pro-
gramu Sportovní technologie v zimním semestru 2019–2020. 
 
UAS 18 
Akademický senát VUT projednal Hodnocení kvality výuky studenty CESA VUT v Brně ve studijním programu 
Sportovní technologie v zimním semestru 2019–2020. 

 
UAS 19 
Akademický senát VUT schvaluje dle článku 5 odst. 2 Jednacího řádu AS VUT zkrácení předkládací 
lhůty k projednání návrhu Pravidel Interního fondu studentské podpory VUT v Brně pro r. 2020.  
 
UAS 20 
Akademický senát VUT schvaluje Pravidla Interního fondu studentské podpory VUT v Brně pro r. 
2020. 
 

UAS 21 
Akademický senát VUT v návaznosti na provedený průzkum názorů členů AS VUT schvaluje pů-
vodní termín a místo konání výjezdního zasedání AS VUT ve dnech 23. 6. – 25. 6. 2020 v hotelu 
Zámek Valeč. 
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UAS 22 
Zúčastníte se (alespoň z části) výjezdního zasedání AS VUT konaného ve dnech 23. 6. – 25. 6. 
2020 v hotelu Zámek Valeč? 
 
UAS 23 
Akademický senát VUT schvaluje datum příštího zasedání na 25. 6. 2020. 
 
 
 
 

TERMÍN PŘÍŠTÍHO ZASEDÁNÍ 
Příští zasedání AS VUT se bude konat 25. 6. 2020 v 9:00 hodin 

v hotelu Zámek Valeč v Hrotovicích.  

 
 
 
 
 
 
Doc. Dr. Ing. Petr Hanáček, v. r. 
     předseda AS VUT v Brně 

 

 

Zapsala: Jarmila Cardová 


